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Jegyzőkönyv
Készült a Magyar Dermatológiai Társulat 2004. december 11-én 13 órakor 

megrendezett közgyűlésén

Budapest SE NET, Nagyvárad tér 4. sz, alatt

Jelenlévők:

A mellékelt jelenléti ív szerint (90 fő)

Prof. Dr. Horváth Attila, a Magyar Dermatológiai Társulat elnö
ke: Üdvözlöm a megismételt közgyűlésen megjelent kollégákat. Tá
jékoztatom a jelenlévőket, hogy a társulat közgyűlése megismételt 
közgyűlés, figyelemmel arra, hogy a 2004. december 10. napjának 
18 órára kitűzött közgyűlés nem volt határozatképes.

Dr. Juhász István a Magyar Dermatológiai Társulat főtitkára: 
A közgyűlés részére javaslatot teszek a levezető elnök személyére. 
Javaslom, hogy a közgyűlés levezető elnöke Prof. Dr. Horváth Attila 
elnök úr legyen.

Ezt követően a közgyűlés egyhangú határozattal meghozta a
1/2004. (12.11.) sorsz. határozatot.

A közgyűlés megállapítja, hogy a megismételt közgyűlés levezető 
elnöke a Magyar Dermatológiai Társulat elnöke Prof. Dr. Horváth 
Attila.

Prof. Dr. Horváth Attila levezető elnök: Javaslatot teszek a 
jegyzőkönyvvezető személyére Tóth Andrea személyében.

Ezt követően a közgyűlés egyhangú határozattal meghozta a
2/2004. (12.11.) sorsz. határozatot.

A közgyűlés jegyzőkönyvvezetőnek egyhangú határozattal megvá
lasztotta Tóth Andreát.

Prof. Dr. Horváth Attila levezető elnök: Javaslatot teszek a meg
hívóban szereplő napirendi pontok elfogadására az alábbiak sze
rint:

Napirendi pontok:
1. A tisztújító közgyűlés jelölő listájának elfogadása.
2. Szavazás új tisztségviselőkre.
3. Alapszabály-módosítás megszavazása:

a) A tisztségviselők megbízatása 3 évről 2 évre rövidüljön
b) A most megválasztott tisztségviselőkre ez már érvényes 

legyen.
4. Szekció elnökök beszámolója

a) Contact Dermatitis szekció elnökének beszámolója + vita 
(Prof. Dr. Temesvári Erzsébet)

b) Dermatochirurgia szekció titkárának beszámolója + vita 
(Dr. Juhász István)

c) Dermato-onkológia szekció elnökének beszámolója + vita 
(Dr. Oláh Judit)

d) Experimentális dermatológia szekció elnökének beszámolója 
+ vita (Dr. Bata-Csörgő Zsuzsanna)

e) Gyermekbőrgyógyászati szekció elnökének beszámolója + 
vita (Dr. Szalai Zsuzsa)

f) Hagyományőrző csoport elnökének beszámolója + vita
(Dr. Nebenführer László)

g) Kozmetológia szekció elnökének beszámolója + vita
(Dr. Kuhnyár Ágnes)

h) Lymphoma szekció elnökének beszámolója + vita
(Dr. Marschalkó Márta)

i) Mykologia szekció elnökének beszámolója + vita
(Dr. Simon Gyula)

j) Német-magyar szekció elnökének beszámolója + vita
(Prof. Dr. Farkas Beatrix)

k) Photodermatológia szekció elnökének beszámolója + vita 
(Prof. Dr. Horkay Irén)

l) Pszicho-dermatológiai Szekció elnökének beszámolója + vita 
(Dr. Kása Margit)

5. Elnöki beszámoló + vita (Prof Dr. Horváth Attila)
6. Főtitkári beszámoló + vita (Dr. Juhász István)
7. Pénztárosi beszámoló + vita (Dr. Kovács János)
8. Különfélék

a) MOTESZ-hez való csatlakozás kérdése

Ezt követően a közgyűlés egyhangú határozattal meghozta a
4/2004. (12.11) sorsz. határozatot.

A közgyűlés napirendi pontjai:
1. A tisztújító közgyűlés jelölő listájának elfogadása.
2. Szavazás új tisztségviselőkre.
3. Alapszabály-módosítás megszavazása:

a) A tisztségviselők megbízatása 3 évről 2 évre rövidüljön
b) A most megválasztott tisztségviselőkre ez már érvényes 

legyen.
4. Szekció elnökök beszámolója

a) Contact Dermatitis szekció elnökének beszámolója + vita 
(Prof. Dr. Temesvári Erzsébet)

b) Dermatochirurgia szekció titkárának beszámolója + vita 
(Dr. Juhász István)

c) Dermato-onkológia szekció elnökének beszámolója + vita 
(Dr. Oláh Judit)

d) Experimentális dermatológia szekció elnökének beszámo
lója + vita (Dr. Bata-Csörgő Zsuzsanna)

e) Gyermekbőrgyógyászati szekció elnökének beszámolója + 
vita (Dr. Szalai Zsuzsa)

f) Hagyományőrző csoport elnökének beszámolója + vita
(Dr. Nebenführer László)

g) Kozmetológia szekció elnökének beszámolója + vita
(Dr. Kuhnyár Ágnes)

h) Lymphoma szekció elnökének beszámolója + vita
(Dr. Marschalkó Márta)

i) Mykologia szekció elnökének beszámolója + vita
(Dr. Simon Gyula)

j) Német-magyar szekció elnökének beszámolója + vita
(Prof. Dr. Farkas Beatrix)

k) Photodermatológia szekció elnökének beszámolója + vita 
(Prof. Dr. Horkay Irén)

l) Pszicho-dermatológiai Szekció elnökének beszámolója + 
vita (Dr. Kása Margit)

5. Elnöki beszámoló + vita (Prof Dr. Horváth Attila)
6. Főtitkári beszámoló + vita (Dr. Juhász István)
7. Pénztárosi beszámoló + vita (Dr. Kovács János)
8. Különfélék

a) MOTESZ-hez való csatlakozás kérdése

Prof. Dr. Horváth Attila levezető elnök: Technikai változtatásra 
teszek javaslatot a napirendi pontok tárgyalása tekintetébe. Javaso
lom, hogy a megismételt közgyűlés először az alapszabály módosí
tását tárgyalja, majd ezen napirendi pont után kerüljön sor a tiszt
újításra.

Ezt követően a közgyűlés egyhangú határozattal meghozta a
5/2004. (12.11.) sorsz. határozatot.
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A közgyűlés egyhangú határozattal a technikai változást elfogadja, 
es megállapítja, hogy a közgyűlés első napirendi pontként az 
alapszabály módosítását tárgyalja, ezt követően kerül sor

- a tisztújító közgyűlés jelölő listájának elfogadására
- szavazás az új tisztségviselésre
- szekcióelnökök beszámolója

al Contact Dermatitis szekció elnökének beszámolója + vita 
(Prof. Dr. Temesvári Erzsébet)

h i Dermatochirurgia szekció titkárának beszámolója + vita 
(Dr. Juhász István)

c) Dermato-onkológia szekció elnökének beszámolója + vita 
(Dr. Oláh Judit)

d) Experimentális dermatológia szekció elnökének beszámo
lója + vita (Dr. Bata-Csörgő Zsuzsanna)

e) Gyermekbőrgyógyászati szekció elnökének beszámolója + 
vita (Dr. Szalai Zsuzsa)

f) Hagyományőrző csoport elnökének beszámolója + vita 
(Dr. Nebenführer László)

g) Kozmetológia szekció elnökének beszámolója + vita 
(Dr. Kuhnyár Ágnes)

h) Lymphoma szekció elnökének beszámolója + vita 
(Dr. Marschalkó Márta)

i) Mykologia szekció elnökének beszámolója + vita 
(Dr. Simon Gyula)

j) Német-magyar szekció elnökének beszámolója + vita 
(Prof. Dr. Farkas Beatrix)

k) Photodermatológia szekció elnökének beszámolója + vita 
(Prof. Dr. Horkav Irén)

l) Pszicho-dermatológiai Szekció elnökének beszámolója + 
vita (Dr. Kása Margit)

- elnöki beszámoló
- főtitkári beszámoló
- pénztárosi beszámoló
- különfélék

napirendi pontok tárgyalására.

Ezt követően a közgyűlés egyhangú határozattal meghozta az 
6/2004 (12.11.) sorsz. határozatot.

A közgyűlés egyhangú határozattal megállapítja, hogy a technikai 
változást követően a közgyűlés napirendi pontjainak sorrendje:

1. Alapszabály-módosítás megszavazása:
a) A tisztségviselők megbízatása 3 évről 2 évre rövidüljön
b) A most megválasztott tisztségviselőkre ez már érvényes 

legyen.
2. A tisztújító közgyűlés jelölő listájának elfogadása.
3. Szavazás új tisztségviselőkre.
4. Szekció elnökök beszámolója

a. Contact Dermatitis szekció elnökének beszámolója + vita 
(Prof. Dr. Temesvári Erzsébet)

b) Dermatochirurgia szekció titkárának beszámolója + vita 
(Dr. Juhász István)

c) Dermato-onkológia szekció elnökének beszámolója + vita 
(Dr. Oláh Judit)

d) Experimentális dermatológia szekció elnökének beszámo
lója + vita (Dr. Bata-Csörgő Zsuzsanna)

e) Gyermekbőrgyógyászati szekció elnökének beszámolója + 
vita (Dr. Szalai Zsuzsa)

f) Hagyományőrző csoport elnökének beszámolója + vita 
(Dr. Nebenführer László)

g) Kozmetológia szekció elnökének beszámolója + vita 
(Dr. Kuhnyár Ágnes)

h) Lymphoma szekció elnökének beszámolója + vita 
(Dr. Marschalkó Márta)

i) Mykologia szekció elnökének beszámolója + vita 
(Dr. Simon Gyula)

j) Német-magyar szekció elnökének beszámolója + vita 
(Prof. Dr. Farkas Beatrix)

k) Photodermatológia szekció elnökének beszámolója + vita 
(Prof. Dr. Horkav Irén)

l) Pszicho-dermatológiai Szekció elnökének beszámolója + 
vita (Dr. Kása Margit)

5. Elnöki beszámoló + vita (Prof Dr. Horváth Attila)
6. Főtitkári beszámoló + vita (Dr. Juhász István)
7. Pénztárosi beszámoló + vita (Dr. Kovács János)
8. Különfélék

a) MOTESZ-hez való csatlakozás kérdése

1. napirendi pont:
Alapszabály-módosítások

Prof. Dr. Horváth Attila levezető elnök:
Az alapszabály-módosításokkal kapcsolatosan a vezetőségi üléseken 
már tárgyalt és ott elfogadott változtatásokra teszek javaslatot. Első 
javaslata a vezetőségnek, hogy a tisztségviselők megbízatása 3 év 
helyett 2 év időtartamra rövidüljön. Ezt a módosítást több tényező is 
indokolja: egyrészt gyorsabb lesz a „forgás” így többen juthatnak 
szerephez a Társulaton belül.

Prof. Dr. Hunyadi János:
A vezetőség ciklusának lerövidítését 3 évről 2 évre azért tartom in
dokoltnak, mert ha a tisztségviselők nem vállalják tovább, így ha 
nem találunk olyant aki vállalja, le kellene rövidíteni a ciklust.

Prof. Dr. Horváth Attila levezető elnök szavazásra teszi fel a tiszt
ségviselők megbízatásának 3 évről 2 évre történő megbízási idősza
kának rövidítését.

Ez követően a közgyűlés 83 igen. 0 nem, 6 tartózkodással meghozta a 
7/2004. (12.11.) sorsz. határozatot.

A közgyűlés 83 igen. 0 nem, 6 tartózkodással megállapítja, hogy az 
alapszabály V. fejezetének 13. pontjának 8. és 9. alpontja által rögzí
tett 3 éves időtartamra szóló vezetőség megbízatását 2 évi időtar
tamra módosítja. A társulat elnökét, alelnökét, főtitkárát, akik 
ugyanezt a funkciót csak egy 2 éves időtartamra tölthetik be. 
Ugyancsak 2 éves időtartamra töltheti be a funkcióját a vezetőségen 
belül a pénztáros.

Prof. Dr. Horváth Attila levezető elnök:
Javaslom az alapszabály V. fejezetének 13. pont 8-as és 9-es alpont
ját az alábbiak szerint módosítani:
8. megválasztja 2 évre szólóan a Társulat Vezetőségét;

- a Társulat elnökét, alelnökét, főtitkárát, akik ugyanazt a funk
ciót csak egy, 2 éves időtartamra tölthetik be.

9. megválasztja 2 évre szólóan a Társulat;
a pénztárosát, aki automatikusan tagja a Vezetőségnek.

Ezt követően a közgyűlés 84 igennel, 0 nemmel, 6 tartózkodással a 
javaslatot elfogadja, és meghozta a

8/2004. (12.11.) sorsz. határozatot.

A közgyűlés megállapítja, hogy az alapszabály V. fejezetének 13. 
pont 8-as alpontja az alábbi:
8. megválasztja 2 évre szólóan a Társulat Vezetőségét;

- a Társulat elnökét, alelnökét, főtitkárát, akik ugyanazt a funk
ciót csak egy, 2 éves időtartamra tölthetik be.

9. megválasztja 2 évre szólóan a Társulat;
a pénztárosát, aki automatikusan tagja a Vezetőségnek.

Prof. Dr. Horváth Attila levezető elnök:
Javaslom az alapszabály VI. fejezet 21. pont (2) bekezdésének mó
dosítását a vezetőség tagjainak megbízatására vonatkozóan, figye
lemmel az előző határozati pontban foglaltakra. Javaslom, hogy 
ezen bekezdés az alábbi legyen: A vezetőség tagjainak megbízatása 
2 évi időtartamra szól.

Ezt követően a közgyűlés egyhangú határozattal meghozta a 
9/2004. (12.11.) sorsz. határozatot.

A közgyűlés megállapítja, hogy az alapszabály VI. fejezet 21. pont 
(2) bekezdése az alábbi:
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A. vezetőség tagjainak megbízatása 2 évi időtartamra szól.

Prof. Dr. Horváth Attila levezető elnök:
A közgyűlés részére előterjesztem annak a kérdésnek a megvitatá
sát, hogy a mai napon megválasztandó új vezetőségre már a módosí
tott rendelkezés legyen az irányadó, vagyis az új vezetőség megbí
zatása 2 évi időtartamra szóljon. A 3 évvel ezelőtti közgyűlésen 
megválasztott elnök, a jelen közgyűlés levezető elnöke támogatja a 
2 éves periódust.

Ezt követően a közgyűlés részére szavazásra teszi a kérdést.

Ezt követően a közgyűlés 83 igen, 0 nem és 6 tartózkodással meg
hozta a

10/2004. (12.11.) sorsz. határozatot.

A közgyűlés 83 igen, 0 nem és 6 tartózkodással akként dönt, hogy 
az új jelen módosításnak megfelelő 2 évi időtartamra szóló megbí
zási időtartam kerül meghatározásra. A társulat az új vezetőséget 2 
évi időtartamra választja meg, és bízza meg.

Prof. Dr. Horváth Attila levezető elnök szavazásra teszi fel, hogy 
ez a döntés a jelen közgyűlésen megválasztásra kerülő tisztségvise
lőkre is alkalmazásra kerüljön-e?

A közgyűlés e kérdésben 81 igennel, 1 nemmel és 7 tartózkodással a 
javaslatot elfogadja, és meghozta a

11/2004. (12.11) sorsz. határozatot.

A közgyűlés 81 iggennel, 1 nemmel és 7 tartózkodással megállapít
ja, hogy a jelen közgyűlésen megválasztásra kerülő vezető tisztség
viselőknek a megbízatása 2 évi időtartamra szól, figyelemmel az 
alapszabály módosítására.

Ezt követően Prof. Dr. Horváth Attila levezető elnök javaslatot 
tesz az alapszabályt érintő döntésre a MOTESZ tagságra vonatko
zóan. így döntést kér e tekintetben a közgyűléstől, hogy a társulat 
visszalépjen-e ismét a MOTESZ tagjai sorába.

E körben előadja, hogy ami a MOTESZ-hez való csatlakozást illeti: 
Brüsszelben létezik egy UEMS nevű társaság, melynek az a dolga, 
hogy a különböző országokban működő szakorvosokat és szakorvo
si minősítéseket harmonizálja. 52-féle orvosi tevékenység létezik, 
ezek közül 12 tevékenységnek a harmonizációja működik. Ezek a 
szakorvosok nyugodtan mehetnek egyik országból a másikba. Saj
nos a bőrgyógyászok vonatkozásában ez még nem mondható el. 
Mindegyik úgy működik, hogy egy nemzeti központi szervezet er
nyője alá tartozik. Magyarországon az összes orvosi szakma a MO- 
TESZ-en keresztül csatlakozik Brüsszelhez. Emiatt, tehát az EU- 
harmonizációhoz, valamilyen ernyő alá kell tartoznunk, és mivel 
Magyarországon más ilyen jellegű ernyő nincs, ezért a MOTESZ- 
hez való csatlakozásunk az egyetlen lehetőség.

Dr. Juhász István: A MOTESZ-tagság díja 120 Ft/fő/év.

Prof. Dr. Baló J. Mátyás:
Azért szólok ehhez az utolsó témához, mert az én főtitkárságom 
alatt történt a Társulat kivonulása a MOTESZ-ből. A kongresszus 
szervezése kapcsán bizonyos negatív tapasztalok voltak az akkori 
vezetőség indítékai között. A MOTESZ-ből történő kivonulásunk
nak két praktikus oka volt: az akkori, illetve a megelőző rendszer
ben a kongresszusok szervezéséhez a MOTESZ elég jelentős járu
lék befizetését tette kötelezővé; a másik ok pedig a szaklapok 
helyzete volt, melyek támogatása akkoriban elég bizonytalanná 
vált. így a Társulatnak hirtelen nehézségei támadtak, mivel a 
szaklapját át kellett venni, és önmagának kellett finanszírozni. 
Úgy gondolom, hogy mára mind a két dolog gyökeresen megvál
tozott. És ha a Spring Symposiumot és az elmúlt évek kong
resszusait vesszük figyelembe, azt mondhatjuk, hogy példás és 
profi szervezéssel oldotta meg a MOTESZ Kongresszusi iroda. 
Én azt javaslom, hogy lépjünk vissza a MOTESZ-be, hiszen sok
kal több az előnye ennek, mint ami annak idején a kilépésünket 
okozta.

Ezt követően Prof. Dr. Horváth Attila levezető elnök: Szavazás
ra teszem fel a kérdést, hogy a Társulat ismét csatlakozzon-e a 
MOTESZ-hez?

A közgyűlés 83 igennel, 6 nemmel, 1 tartózkodással a javaslatot el
fogadta és meghozta a

12/2004. (12.11.) sorsz. határozatot.

A közgyűlés 83 igennel, 6 nemmel, 1 tartózkodással megállapítja, 
hogy a Magyar Dermatológiai Társulat csatlakozik a MOTESZ- 
hez. A csatlakozással kapcsolatos dokumentumokat a jelen közgyű
lésen megválasztásra kerülő vezető tisztségviselők kötelesek elké
szíteni és a MOTESZ részére eljuttatni.

2. napirendi pont:
A tisztújító közgyűlés jelölő listájának elfogadása.

Dr. Nebenführer László:
A visszaküldött jelölő listák alapján a következő eredmények szület
tek:

Kemény Lajos

Főtitkár jelölt: Marschalkó Márta 78,7%
President elect (alelnök): Kárpáti Sarolta 57,4%

Kemény Lajos 27,9%
Pénztáros jelölt : Kovács János 73,8%
Felügyelő Bizottság elnöke

jelölt: Nebenführer László 67,2%

Vezetőségi tag jelöltek: 
Baló J. Mátyás Korom Irma
Bata-Csörgő Zsuzsanna Kovács János
Battyáni Zita Marschalkó Márta
Daróczy Judit Morvay Márta
Dobozy Attila Oláh Judit
Horkay Irén Somlai Beáta
Horváth Attila Szalay Zsuzsanna
Hunyadi János Temesvári Erzsébet
Juhász István Török László
Károlyi Zsuzsanna Várkonyi Viktória
Kárpáti Sarolta Remenyik Éva

A közgyűlés egyhangú határozattal a javaslatot elfogadta és meg
hozta a

13/2004. (12.11.) sorsz. határozatot.

A közgyűlés megállapítja, hogy a visszaküldött jelölő listák alapján 
a következő eredmények születtek:

Főtitkár jelölt: Marschalkó Márta
President elect (alelnök): Kárpáti Sarolta

Kemény Lajos
Pénztáros jelölt: Kovács János
Felügyelő Bizottság elnöke

jelölt: Nebenführer László

78,7%
57,4%
27,9%
73,8%

67,2%

Vezetőségi tag jelöltek:
Baló J. Mátyás Korom Irma
Bata-Csörgő Zsuzsanna 
Battyáni Zita 
Daróczy Judit 
Dobozy Attila 
Horkay Irén
Horváth Attila
Hunyadi János
Juhász István
Károlyi Zsuzsanna 
Kárpáti Sarolta
Kemény Lajos

Kovács János 
Marschalkó Márta 
Morvay Márta 
Oláh Judit 
Somlai Beáta 
Szalay Zsuzsanna 
Temesvári Erzsébet 
Török László
Várkonyi Viktória
Remenyik Éva

Prof. Dr. Kemény Lajos az alelnöki tisztségre történő jelölést nem 
fogadta el, megköszönve a jelölők bizalmát Prof. Kárpáti Sarolta 
javára lemondott a tisztségről, a vezetőségi tagságra történő jelö
lést elfogadta.
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A közgyűlés egyhangú határozattal meghozta a
14/2004. (12.11.) sorsz. határozatot.

A közgyűlés megállapítja, hogy Prof. Dr. Kemény Lajos az alelnö
ki tisztségre történő jelölést nem fogadta el, Prof. Kárpáti Sarolta 
javára lemondott a tisztségről, a vezetőségi tagságra történő jelö
lést elfogadta.

A Jelölő Bizottság által jelölt többi személy elfogadta a jelölést.

A közgyűlés egyhangú határozattal meghozta a
15/2004. (12.11.) sorsz. határozatot.

A közgyűlés megállapítja, hogy a Jelölő Bizottság által jelölt többi 
személy elfogadta a jelölést.

Prof. Dr. Horváth Attila levezető elnök:
Tájékoztatom a jelenlévőket, hogy az eddig listára felkerült szemé
lyek mellé ezen a közgyűlésen bárki javaslatot tehet bármelyik 
posztra. Ebben az esetben a közgyűlés fog dönteni arról, hogy felke
rüljön-e a jelölőlistára. Megragadnám az alkalmat és javasolnám a 
jelölt listán nem szereplő szekcióelnökök felkerülését: Kása Margit, 
Kuhnyár Ágnes, Simon Gyula, Farkas Beatrix.

A közgyűlés egyhangú határozattal meghozta a
16/2004. (12.11.) sorsz. határozatot.

A közgyűlés a javaslatokat egyenként, egyhangúlag elfogadta.

Prof. Dr. Hunyadi János:
Támogatnám a fiatalítást, ezért javaslom, hogy Dr. Wikonkál Nor
bert felkerüljön a jelölt listára.

A közgyűlés egyhangú határozattal a javaslatot elfogadta, és meg
hozta a

17/2004. (12.11.) sorsz. határozatot.

A közgyűlés a javaslatot egyhangúlag elfogadta.

Prof. Dr. Kemény Lajos:
Szeretném javasolni Stehlich Gábor főorvos úr felkerülését, aki a 
bőrgyógyászatot, mint magán szakmát képviselhetné a vezetőség
ben.

A közgyűlés egyhangú határozattal a javaslatot elfogadta, és meg
hozta a

18/2004. (12.11.) sorsz. határozatot.

A közgyűlés a javaslatot egyhangúlag elfogadta.

Prof. Dr. Baló J. Mátyás:
Szeretném javasolni Vajda Adrienn felkerülését a jelölt listára, aki 
Magyarország egyik legjobb hisztopathológusa.

A közgyűlés egyhangú határozattal a javaslatot elfogadta, és meg
hozta a

19/2004. (12.11.) sorsz. határozatot.

A közgyűlés a javaslatot egyhangúlag elfogadta.

További jelölést történt Szegedi Andrea, Simola Margit, Dénes Már
ta és Gyulai Roland személyére.

A közgyűlés egyhangú határozattal a javaslatot elfogadta, és meg
hozta a

20/2004. (12.11.) sorsz. határozatot.

A közgyűlés a javaslatokat egyhangúlag elfogadta.

A közgyűlés a következő személyek helyszínen történő jelölését fo
gadta el: Kása Margit, Kuhnyár Ágnes, Simon Gyula, Farkas 
Beatrix, Wikonkál Norbert, Szegedi Andrea, Stehlich Gábor, 
Gyulai Rolland, Vajda Adrienn, Dénes Márta, Simola Margit. 

A közgyűlés egyhangú határozattal a javaslatot elfogadta, és meg
hozta a

21/2004. (12.11.) sorsz. határozatot.

A közgyűlés a következő személyek helyszínen történő jelölését fo
gadta el: Kása Margit, Kuhnyár Ágnes, Simon Gyula, Farkas 
Beatrix, Wikonkál Norbert, Szegedi Andrea, Stehlich Gábor, 
Gyulai Rolland, Vajda Adrienn, Dénes Márta, Simola Margit.

Prof. Dr. Horváth Attila levezető elnök:
Utasítást ad az elfogadott jelölések alapján a szavazólapok összeállí
tására. Most választanunk kell egy szavazatszámláló bizottságot is. 
Javaslom, hogy a szavazatszámláló bizottság egyik fele - két fő - 
legyen a MOTESZ rendezvényszervező cég két jelenlévő munkatár
sa, és legyen két gyorsan fejben számolni tudó bőrgyógyász kolléga.

Dr. Juhász István: Bikszádi Ilonát és Tóth Évát javaslom. A felké
rést elfogadták.

A közgyűlés egyhangú határozattal a javaslatot elfogadta és meg
hozta a
22/2004. (12.11.) sorsz. határozatot.

A közgyűlés a MOTESZ részéről Szepesi Gizella és Veress Gab
riella személyeket fogadta el szavazatszámlálóknak.

Prof. Dr. Horváth Attila: Bejelentem, hogy amíg a szavazócédulák 
elkészülnek, addig megkezdjük a szekcióelnökök beszámolóinak 
meghallgatását. Arra kérem azonban a szekcióelnököket, hogy ha le
het, tőmondatokban foglalják össze az elmúlt időszak aktivitásait.

Először felkérem Temesvári professzomőt, a Contact dermatitis 
szekció elnökét előadása megtartására.

4. napirendi pont:
Szekcióelnökök beszámolói

Prof. Dr. Temesvári Erzsébet:
Munkabeszámoló 2002-2003-2004 évekre vonatkozóan:
Az MDT Contact Dermatitis Munkacsoportnak 71 bejegyzett tagja 
van. A munkacsoport 2002. november 29-én, 2003. október 28-án és 
2004. november 2-án tartott tudományos ülést. Az ülések program
jában az aktualitásokban megfelelően az Európai Kontakt Dermati
tis Társaság azévi kongresszusának ismertetése történt. A fenti ada
tok birtokában, valamint az új kontakt allergének ismeretében és a 
hazai epidemiológiai adatokra alapozva konszenzus született a „Ma
gyar Epicutan Sor” allergénjeinek összeállításáról és a szükséges 
változásokról, valamint az új epicutan standard sorok, mint pl. a fo
gászati sor és a steroid sor allergénjeinek összeállításáról és tesztelé
séről. Az ülések során a bőrtesztek metodikai standardizálása céljá
ból konszenzus született a rutin epicutan allergének, az egyes spe
ciális allergénsorok, valamint a gyógyszerek in vivo tesztelésére.
A bőrtesztek elszámolásával kapcsolatban több levélváltás történt 
az OEP, GYÓGYINFOK és az Egészségügyi Minisztérium képvi
selőivel.
A munkacsoport országos, multicentrikus epidemiológiai vizsgálato
kat végzett az illat allergének és a localis cortiscosteroidok kontakt 
szenzibilizációjának felmérésére. A vizsgálati eredmények hazai és 
nemzetközi tudományos fórumokon publikáltak (Contact Dermati
tis. 2002. 46, 325-330, Bőrgyógyászati és Venerológiai Szemle 
2004, 4, 203-208.), valamint tudományos konszenzusokon előadá
sokban kerültek ismertetésre.
A munkacsoport minden ülésén áttekintette a foglalkozási bőrbeteg
ségek hazai epidemiológiai adatait, a bejelentési kötelezettségre vo
natkozó jogszabályokat, valamint az Európai Közösség államainak e 
témakörhöz kapcsolódó előadásait és az ettől eltérő hazai adatokat 
és ezek okait. A munkacsoport tagjai résztvettek a „Funkcióképes
ség, a fogyatékosság és a megváltozott munkaképesség véleménye
zéséhez” készített, 2004-ben megjelent „Irányelvek” megírásában és 
összeállításában. A munkacsoport bevétellel nem rendelkezett, 
kiadásait az MDT fizette. A munkacsoport összes költsége 2002, 
2003 és 2004. évekre 4 619,- Ft (azaz négyezerhatszáztizenkilenc) 
postaköltség.
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A közgyűlés egyhangú határozattal meghozta a
23/2004. (12.11.) sorsz. határozatot.

A közgyűlés Prof. Dr. Temesvári Erzsébet munkabeszámolóját 
az 2002-2003-2004. évekre elfogadta.

Dr. Juhász István Beszámoló a Dermatochirurgiai Szekció
3 éves tevékenységéről:
Az MDT Bőrsebészeti szekciója néhány év késéssel alakult az Ame
rikai Bőrsebész Társaság (1970) és a Német Bőrsebész Társaság 
(1977) megalakulását követően. Szekciónk 1988-ban alakult meg 
Bertényi Camilló vezetésével Szegeden. A szekció 1996-ban a Baló 
professzor úr által elnökölt Dermatochirurgiai Világkongresszus 
után alakult újjá Hrabovszky Tamás docens vezetésével. Ekkor tit
kári szerepet kaptam a szekcióban. Hrabovszky tanár úr 2003-ban 
lemondott az elnöki tisztségről. A 65 főt számláló szekció tagjai ak
tívan részt vesznek a dermatochirurgiai curriculum oktatásában, az 
operáló bőrgyógyászati képzésben. Cél a problémamegoldó képzés 
és a műtétek metodikájának gyakorlatban („hands-on” módszerrel), 
például disznóláb műtétekkel, ill. sertésbőrön végzett gyakorlással 
történő átadása. A magyarországi bőrsebész képzésben egy külföldi 
professzor, Lawrence Field professzor úr nevét kell megemlítene, 
aki kétszer tett Magyarországon látogatást: 1995-ben és 1999-ben. 
O egy-egy operáló körút alkalmával a magyarországi egyetemi cent
rumokat körbelátogatta és nagysikerű műtéti bemutatókat szerve
zett. Nagyon sok műtéti tevékenység, a tumescens anaestheseia. a 
fecskendős zsírleszívások, a cryopeeling és több más módszer fűző
dik az ő nevéhez. Formális tudományos tevékenysége során 3-szor 
szervezett kongresszust ez a munkacsoport: a legnagyobb nemzet
közi részvételű kongresszus 1999-ben Budapesten, a Mercure Hotel
ben kerület megrendezése (a kongresszus elnöke dr. Juhász István 
volt). További fontos tudományos tevékenysége a munkacsoportnak 
a kongresszusi szekciók szervezése és operáló kurzusok megrende
zése. Önálló kongresszus gyakrabban történő megrendezésének el
sősorban gazdasági gátjai vannak. Másik tudományos tevékenysé
günk a bőrsebészeti szekció képviselete külföldi tudományos ren
dezvényeken, rendszeresen vesznek részt a tagok a VOOD. az AOD. 
és az ISDS rendezvényein előadásokkal, a szekció vezetősége ülés
elnökséggel. Legutóbb az EADV Spring Symposium is rangos euró
pai operáló bőrgyógyászok részvételével egy külön blokkot szervez
tünk, amely igen sikeres volt.

A közgyűlés egyhangú határozattal meghozta a
24/2004. (12.11.) sorsz. határozatot.

A közgyűlés Dr. Juhász István beszámolóját a Dermatochirurgia 
Szekció 3 éves tevékenységéről.

Dr. Oláh Judit:
Beszámoló a Dermatoonkológiai szekció 3 éves tevékenységéről.

A 2001. december 13-án újraszerveződött dermatoonkológiai szek
ció jelenleg 112 tagot számlál. A társszakmák hazai és nemzetközi 
társaságaival való kapcsolattartás az elmúlt években jelentősen 
felélénkült. Az elmúlt 3 év során a munkacsoport tagjai számos ha
zai és külföldi bőrgyógyászati fórumon vettek részt aktívan, mely
nek eredményeképpen az European Association of Dermato-Onco- 
logy II. Kongresszusán, Marseillesben (2003. április 3-5.) a magyar 
szekciót is EADO tagként akkreditálták, a szekció elnökét az 
EADO Board tagok közé választották. Gyümölcsöző kapcsolatok 
alakultak ki a hazai onkológusokkal is, melynek keretén belül a 
Magyar Onkológusok Társasága Szegeden 2003. novemberében 
rendezett kongresszusán „A melanoma malignum korai felismeré
se” címmel igen nagy sikerű szimpóziumot tartottunk, valamint a 
Magyar Klinikai Onkológus Társaság (Budapest, 2004. november 
17-20.) III. kongresszusán a házi orvosok továbbképző fórumán is 
részt vettünk, és a rendkívül népszerű betegnapon is volt külön bőr
daganat szekció.
A Bőrgyógyászati Szakmai Kollégium munkájának segítésére a Cu- 
tan melanoma ellátásának szempontjai címmel az OBNI Onkoder- 
matológiai Szakértői csoportja a szekció tagjainak közreműködésé
vel tervezetet nyújtott be a melanoma kezelési módszertani levél ki
dolgozásához.

A szekció tagjai az elmúlt három évben aktívan vettek részt a nem
zetközi társaságok (EADO, EADV, DDG, 20th World Congress of 
Dermatology Paris, 9th World Conference on Cancer of the Skin, 
Sevilla, Skin Cancer Zürich 2004) külföldi kongresszusain is. Több 
onkológiai témájú közleményt is megjelentettek a munkacsoport 
tagjai neves külföldi szaklapokban.
A tudományos aktivitás mellett a szekció igen élénk prevenciós te- 
vékenységes is végzett. Az egész ország területén az egyetemi cent
rumok mellett Győrtől Gyuláig 9 városban végeztek szűrő jellegű 
vizsgálatokat. Kiemelkedő munkát végeztek a médiavisszhangot is 
kiváltó „strandszűrések” szervezésében és lebonyolításában Monos 
Zsuzsanna, Fejős Zsuzsanna Budapesten (a Dagály strand, Balaton- 
füred és Balatonföldvár), Debrecenben Bégány Ágnes tanárnő, és a 
szegedi onkodermatológus munkacsoport tagjai.
Az elmúlt 3 évben 2 alkalommal a SZTE Bőrgyógyászati és Aller- 
gológiai Klinika továbbképző hetet szervezett, melynek keretén be
lül mindkét alkalommal dermatoonkológiai napra és dermatoszkó- 
pos gyakorlati továbbképzésre is sor került.

A közgyűlés egyhangú határozattal meghozta a
25/2004. (12.11.) sorsz. határozatot.

A közgyűlés Dr. Oláh Judit beszámolóját a Dermatoonkológiai 
szekció 3 éves tevékenységéről elfogadja.

Dr. Bata-Csörgő Zsuzsanna: Beszámoló az Exprimentális 
Dermatológiai Szekció 3 éves tevékenységéről.
Az MDT Experimentális Dermatológiai szekciója 1999-ben alakult 
az akkor Szegeden rendezett Experimentális Dermatológia Kong
resszus keretében. Az eredetileg 87 fős taglétszám jelenleg 40 körül 
van. A tagok az MDT aktív kutatással foglalkozó és a kutatás iránt 
érdeklődő tagjai. Az alakuló rendezvény óta a szekció külön konfe
renciát nem szervezett. Az évente rendezett nagygyűléseken, vala
mint a Europen Society for Dermatological Research évi konferen
ciáin számolnak be a tagok kutatómunkájuk eredményeiről. 2002- 
ben a nagygyűlésen poszterséta keretében 15 poszter került bemuta
tásra, 2003-ban a kísérletes szekcióban 10, az idén szintén 10 
előadás hangzott el. A 2002-es ESDR konferencián 1 előadással és 
13 poszterrel, a 2003-as trikontinentális konferencián 1 előadással 
és 9 poszterrel, az idei bécsi konferencián 20 poszterrel vettünk 
részt. Nagy örömünkre szolgált, hogy az ESDR vezetőségi tagjává 
választotta 2004-ben dr. Kárpáti Sarolta professzor asszonyt. A szek
ció tagjainak nevében köszönöm az MDT által nyújtott támogatást, 
mely 2004-ben 16 főnek jelentette az évi ESDR tagdíj kifizetését. 
Az idén először a tagdíjtámogatást pályázat útján döntöttük el, az 
odaítélés feltétele a kutatásban és az ESDR konferenciákon való ak
tív tevékenység volt. Két fő számára az idén támogatást kaptunk, a 
Budapesten rendezett I. Nemzetközi Immungenomikai Konferen
cián való részvételhez, melynek keretében Kemény professzor úr 
szervezésében egy dermagenomikai előadássorozat is elhangzott.

A közgyűlés egyhangú határozattal meghozta a 
26/2004. (12.11.) sorsz. határozatot.

A közgyűlés Dr. Bata-Csörgő Zsuzsanna beszámolóját az Expri
mentális Dermatológiai Szekció 3 éves tevékenységéről elfogadja.

Dr. Szalay Zsuzsanna: Beszámoló a Gyermekbőrgyógyászati 
Szekció 3 éves tevékenységéről.
A Gyermekbőrgyógyászati szekció tevékenysége elsősorban az évek 
során rendszeresen megtartott továbbképző előadások, gyermekbőr
gyógyászati tanfolyamok, referáló ülések, valamint az évente egy al
kalommal megrendezésre kerülő MDT Gyermekbőrgyógyászati 
Szekció konferenciákból áll. A gyermekorvosok folyamatos tovább
képzése a konferenciákon és konzultációs rendeléseken szintén fon
tos tevékenység. A gyermekbőrgyógyászati munkacsoport tagjainak 
részvételével évente egyhetes gyermekbőrgyógyászati tanfolyam ke
rül megszervezésre. A regisztrált résztvevők száma minden évben 
emelkedett, 2000-ben 42, 2003-ban 83 volt. A szintén évente meg
rendezésre kerülő Gyermekbőrgyógyászati Szekcióülésen regisztrált 
résztvevők száma 2000-ben 170, 2003-ban 252, 2004-ben közel há
romszáz volt. Külföldi meghívott vendégelőadók és a munkacsoport 
tagjai által részben továbbképző jellegű előadásokra, valamint beteg-
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bemutatásokra kerül sor. A szakmai továbbképzések részét képezik 
azok a közlemények, amelyek a különböző hazai és külföldi szakla
pokban a gyermekbőrgyógyász munkacsoport tagjai által kerülnek 
közlésre. Ezek közül külön kiemelhetőek azok a kiadványok, ame
lyek teljes egészében a gyermekbőrgyógyászati közleményekből áll
nak. (Bőrgyógyászati és Venerológiai Szemle különszám, Gyermek
gyógyászat különszám, stb.). A gyakorlati képzésben külön helyet 
foglal el a szakorvos képzés. Részben hazai, illetve külföldi kollégák 
itthoni és külföldi képzése történt a munkacsoport résztvevői által 
(Cambridge). A tagok aktívan vesznek részt a tudományos konferen
ciákon itthon és külföldön egyaránt (EADV, ESPD, stb.). Az Európai 
Gyermekbőrgyógyász Társaságban szintén aktív résztvevőként szere
pelünk, a Sister Society Meetingeken előadásokkal, valamint az Eu
rópai Gyermekbőrgyógyász Társaság vezetőségében is aktív szerepet 
vállalnak a munkacsoport tagjai. Ennek a munkának az eredménye
képpen az Európai Gyermekbőrgyógyász Társaság Budapesten ren
dezi meg a következő, nyolcadik kongresszusát (8th Congress of the 
Eurpean Society for Pediatric Dermatology, 2005. május 5-7.).

2000
• Folytattuk a gyermekbőrgyógyászok kötelező kéthónapos tovább

képzését. Összesen 17 kolléga vett részt.
• Referáló üléseinket kéthavonta tartottuk meg a vidéki gyermek

bőrgyógyász kollégák számára. Az egyhetes intenzív gyermek
bőrgyógyászati tanfolyam megrendezésének előkészítő munkáit 
végeztük el.

• Januárban emlékülést tartottunk Török Éva professzorasszony 30 
éves Heim Pál kórházi munkája tiszteletére, ez alkalombál számá
ra a Heim Pál emlékérem átadására került sor.

• Májusban az évente megtartott gyermekbőrgyógyászati kong
resszust rendeztük meg, a hallgatóság létszáma 170 fő volt, a re
ferátumokat és az előadásokat osztályunk dolgozói tartották, kül
földi vendégelőadók részvételével.

• A SOTE Bőrgyógyászati Klinika havonta megrendezett betegbe
mutató ülésein minden alkalommal részt vettünk eseteink bemu
tatásával. A bemutatott eseteket közöltük.

• Júniusban Cambridge-ben két kolléga gyermekbőrgyógyászati to
vábbképzést tartott 2-2 hétig.

• Buenos Airesben az infektológiai kongresszuson 1 kolléga részt 
vett.

• 2000 decemberében egy külön Dermatovenerológiai Szemle szá
mot készítettünk, amelyben kizárólag az osztály dolgozói által 
közölt cikkek szerepelnek.

• az Európai Gyermekbőrgyógyász Társasággal és a bennünket tá
mogató cégekkel szoros kapcsolatot tartunk.

2001
• A 2001. év folyamán Dr. Bense Márta szakorvosi vizsgát, Dr. 

Molnár Katalin PhD fokozatot szerzett.
• Három orvos vett részt októberben a Genfben megrendezett Euró

pai Bőrgyógyászati Kongresszuson (Prof. Török, Dr. Kassay, Dr. 
Siklós).

• Cancunban, Mexikóban két orvos képviselte a Heim Pál Kórház 
Bőrgyógyászati Osztályát, Dr. Szalai Zsuzsa előadást tartott, Dr. 
Bense Márta posterrel szerepelt.

• Folytattuk a gyermekbőrgyógyászok kötelező kéthónapos tovább
képzését.

• Referáló üléseinket kéthavonta tartottuk meg a vidéki gyermek
bőrgyógyász kollégák számára.

• Egyhetes intenzív gyermekbőrgyógyászati tanfolyamot tartottunk, 
a résztvevők száma 42 volt, gyermekbőrgyógyászok és bőr
gyógyászok vettek részt. Az előadók elsősorban az osztály dolgo
zói voltak, valamint meghívott előadók.

• Az MDT referáló ülésein havonta előadásokkal vettünk részt.
• Májusban az évente megtartott gyermekbőrgyógyászati kong

resszust rendeztük meg, a hallgatóság létszáma 170 fő volt, a refe
rátumokat és az előadásokat osztályunk dolgozói tartották, külföldi 
vendégelőadó részvételével (Prof. Dr. Simon Miklós Erlangenből).

• 2000 decemberében a Bőrgyógyászati és Venerológiai Szemlében 
egy külön gyermekbőrgyógyászati számot készítettünk, amelyben 
kizárólag az osztály dolgozói által közölt cikkek szerepeltek. Az 
egyik cikk az 2001. év során a Bőrgyógyászati és Venerológiai 
Szemle nívódíját kapta (Dr. Szalai).

• Novemberben a Bőrgyógyászati nagygyűlésen 5 kolléga tartott 
előadást, vagy betegbemutatást (Dr. Szalai, Prof. Török, Dr. Kiss, 
Dr. Torma, Dr. Bense).

• A Gyermekgyógyászat című folyóirat 2001 novemberi számában 
10 gyermekbőrgyógyászati témájú cikk jelent meg, amelynek 
szerzői az osztály dolgozói voltak.

2003
• Egyhetes intenzív gyermekbőrgyógyászati szakorvostovábbképző 

tanfolyamunkat ez évben novemberben tartottuk meg. Az érdek
lődés minden eddiginél szélesebb körű volt, összesen 83 kolléga 
vett részt. A programot didaktikai váltással és a hatáterületi szak
mák prominens képviselőinek előadásaival tettük a korábbiaknál 
színesebbé. A tanfolyamot minden hallgató sikeres tesztvizsgával 
zárta, és így 50 credit ponttal térhetett haza.

• Osztályunkon 7 bőrgyógyász és 3 gyermekgyógyász szakorvosje
lölt töltötte fakultatív szakmai gyakorlatát.

• Gyermekbőrgyógyászati referáló ülésre 2 alkalommal került sor 
vidéki és budapesti gyermekbőrgyógyász kollégáink részvételével.

• A Magyar Dermatológiai Társulat havonta rendezett betegbemu
tató ülésein rendszeresen részt veszünk érdekes eseteink bemuta
tásával, e bemutatások nyomtatásban is megjelennek a Bőrgyó
gyászati és Venerológiai Szemle hasábjain.

• Szalai Zsuzsanna és Török Éva főorvosok számos oktató-tovább
képző előadást tartottak, szakkönyvekbe írtak részleteket, szak
mai folyóiratokba továbbképző és ismeretterjesztő közleménye
ket.

• Szakdolgozói továbbképzés***

Tudományos munka
• 2003. május 16-án rendeztük szokásos évi Gyermekbőrgyógyá

szati Tudományos Ülésünket a MDT Gyermekbőrgyógyászati 
Szekciójának keretében a Mercure Buda Hotelben. Meghívott 
vendégelőadónk Prof. Ramon Grimait volt Barcelonából. Rendez
vényünkön 252 regisztrált kolléga vett részt.

• 2005-ben az MDT Gyermekbőrgyógyászati Szekciójának szerve
zésében Budapesten kerül megrendezésre az Európai Gyermek
bőrgyógyász Kongresszus. A szervezés előkészületei már az idei 
évben is sok energiánkat kötötték le.

A közgyűlés egyhangú határozattal meghozta a
27/2004. (12.11.) sorsz. határozatot.

A közgyűlés Dr. Szalay Zsuzsanna beszámolóját a Gyermekbőr- 
gyógyászati Szekció 3 éves tevékenységéről elfogadja.

3. napirendi pont:
Szavazás új tisztségviselőkre

Prof. Dr. Horváth Attila levezető elnök:
Tájékoztatom a jelenlévőket, hogy elkészültek a szavazólapok, így 
most ideiglenesen felfüggesztjük a szekció beszámolókat. Mindenki 
3 db szavazólapot fog kapni: az I. sz. szavazólapon az új alelnök 
személyére kell szavazni, a II. sz. szavazólapon az új főtitkár, pénz
táros és jelölő bizottság elnökének személyére kell szavazni és a 
harmadik, legnagyobb lapon pedig a vezetőségi tag jelöltek listáját 
találják. Külön blokkban találják meg a Jelölő Bizottság által jelölt 
személyek névsorát és külön az itt, a helyszínen jelölt személyek lis
táját. Összesen 31 név olvasható a szavazólapon, melyből 20 nevet 
kell bejelölni. Érvénytelen a szavazólap, ha több, mint 20 név, ill. ha 
kevesebb, mint 20 név van bejelölve.

4. napirendi pont:
Szekcióelnökök beszámolói - folytatás

Dr. Nebenfúhrer László:
Beszámoló a hagyományőrző csoport 3 éves tevékenységéről 
A Hagyományőrző Csoportban az a gyakorlat alakult ki, hogy két 
évre választjuk meg az elnököt. Én 2003. április 26-án vettem át az 
elnökséget Kárpáti Sarolta professzorasszonytól egy igen jól sike
rült, kifejezetten a hagyományőrzésnek szentelt tudományos ülés 
keretében. Az ülés első részében előadások hangzottak el. Prof. Dr. 
Török Éva: Török Lajosra emlékezünk. Prof. Dr. Simon Miklós: 
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Egy elfelejtett bőrgyógyász: Szentkirályi Zsigmond és Prof. Dr. 
Schneider Imre: Néhány gondolat Beck Soma Kornélról című 
előadások elevenítették meg e kiváló dermatológusok munkássá
gát. Ezeknek az előadásoknak egy része azóta a Dermatológiai és 
Venerológiai Szemlében is megjelent. A Hagyományőrző csoport 
részt vett az EADV Spring symposium keretében létrejött megem
lékezés szervezésében, amelyet a Holocaust áldozatainak, ezen be
lül elsősorban a Holocaust bőrgyógyász áldozatai emlékének szen
teltünk. „Memorial hours for the medical victims of Holocaust” 
volt a rendezvény címe. A megemlékezés a Dohány utcai zsinagó
ga és emlékkert megtekintésével kezdődött, majd a közeli Spinoza 
Étterem kis színháztermében folytatódott. Az ülésen Prof. Dr. Kari 
Holubar, a European Society for Dermatological History korábbi 
elnöke emlékeztetett a 60 évvel korábbi eseményekre, majd Prof. 
Dr. Michal Hubenstorf, az Institute for the History of Medicine, 
medical University of Vienna igazgatója tartott előadást Dermato
logy and the shadow of nazism: refuges, victims and perpatrators 
címmel. Ezt követően prof. Dr. Török Éva „Remembering the gre
at Hungarian dermatologist professor Lajos Török” című előadása 
hangzott el.
A fentiekhez csatlakozik, hogy a Bőrgyógyászati és Venerológiai 
Szemle 2004/4. számában jelent meg Török Éva, Veres Gábor, Kar
dos Péter: „Bőrgyógyászati áldozatok a Holocaustban” című közle
ménye.
A Debreceni Bőrklinika 2004. március 26-án tudományos ülés kere
tében emlékezett meg Szodoray Lajos professzor születésének 100. 
évfordulójáról. A tanítványok és munkatársak meghatottan idézték 
fel Szodoray professzor emberi és szakmai nagyságát, Hunyadi Já
nos professzor azt vázolta fel, hogy az egykori eszmék, szándékok, 
törekvések hogyan élnek tovább, illetve hogyan valósultak meg nap
jainkban.
A Hagyományőrző Csoport már korábban megkezdte és a jövő
ben is folytatni kívánja a nagy öregek megszólaltatását, videofel
vételen történő rögzítését. Túlmenően a személyes emlékeken, 
szeretnénk foglalkozni a hazai bőrgyógyászati iskolák kérdéskö
rével.

A közgyűlés egyhangú határozattal meghozta a
28/2004. (12.11.) sorsz. határozatot.

A közgyűlés Dr. Nebenführer László beszámolóját a hagyomány
őrző csoport 3 éves tevékenységéről elfogadja.

Dr. Marschalkó Márta:
Beszámoló a Lymphoma munkacsoport 3 éves tevékenységéről.
Az MDT Cutan Lymphoma Munkacsoportja 2001 októberében 
alakult meg, Budapesten, az MDT Vezetőségének egyetértő támo
gatása mellett. Alapító tagként 30, főleg bőrgyógyász szakorvos 
kolléga szerepelt. A munkacsoport megalakulásának célja volt a té
ma iránt érdeklődő bőrgyógyászok és bőrpathológusok számára a 
ritka betegséggel kapcsolatos ismeretek kicserélésére, megvitatá
sára, a betegséggel kapcsolatos elméleti hátterű, valamint gyakor
lati, klinikai tudás bővítésére fórum teremtése, a betegellátás fej
lesztésének az érdekében. E célból az elmúlt években évente 1 al
kalommal tartottunk tudományos üléseket, melyek témái a követ
kezők voltak:
• Malignus lmyphomák kialakulásában szereplő immunológiai fak

torok megvitatása.
• Cutan lymphomák diagnosztikája, immunhisztokémiai, moleku- 

lárbiológiai módszerek alkalmazása a diagnosztikában, jelentősé
gük, értékelésük.

• CD 30 + lymphoproliferativ folyamatok bőrgyógyászati jelentő
sége, diagnosztika, terápiás alapelvek.

Az elméleti, felkért szakértők által tartott előadások mellett esetbe
mutatások, ritkán előforduló esetek - leukemia cutis, granulomato
sus MF, gyermekkori CD 30+ anaplasticus lymphoma-ismertetése is 
szerepelt a programban. A tudományos üléseken történt discussio 
alapján ajánlás született a CTCL kivizsgálási protokolljára, valamint 
a cutan CD30+ anaplasiás lymphoma kivizsgálási és kezelési proto
kolljára.
Nemzetközi kapcsolatok: az EORTC Cutan Lymphoma Task Force 
klinikai és hisztológiai ágával a kapcsolatot felvettük.
Az ez évi madridi klinikai ülésen Magyarországot 4 kolléga képvi

selte: Török László professzor, Vajda Adrienne, Erős Nóra és ma
gam, 2 posterrel szerepeltünk. Az EORTC hisztológiai munkacso
port tavalyi ülésén Zürichben résztvettünk. Az ez évi ülésen, Bécs- 
ben - ahol a marginalis zóna lymphomna volt a téma - budapesti és 
szegedi aktív részvétellel szerepeltünk. Ezen a fórumon bőrgyó
gyász hisztológus kollégák: Vajda Adrienne és Varga Erika doktor
nők mellett - kezdeményezésünkre - Krenács professzor és Bagdi 
doktornő is resztvettek.
A magyar munkacsoport aktivitásának köszönhetően 2006-ban az 
EORTC klinikai csoportja az évi ülését Budapesten tervezi rendezni, 
a magyar munkacsoport szervezésében. Ehhez az MDT segítségére 
és a kollégák aktivitására feltétlenül számítunk. A nemzetközi kap
csolatfelvétel másik eredménye, hogy az EORTC álta szervezett kli
nikai gyógyszervizsgálatokhoz módunk lesz csatlakozni, a budapesti 
centrum számára a végső adminisztrációs lépések hiányoznak, míg 
kecskeméti és miskolci centrum EORTC accreditálása folyamatban 
van.

Jövőbeni terveink:
Magyarországi cutan lymphoma regiszter létrehozása, melyhez a 
kollégák szíves együttműködésére számítunk.
A Roche cég támogatásával elkészült egy betegnyilvántartó prog
ram, melynek a tesztelése folyik - az érdeklődőknek készséggel ren
delkezésre bocsátjuk. Szeretnénk, ha a kollégák a betegeiket a re
giszterben szerepeltetnék - ez természetesen csak az adatokra vonat
kozik. Nagyon hasznos lenne a magyarországi epidemiológiai hely
zet felmérése, és az egységes betegellátás, diagnosztika alapjainak 
megteremtése céljából a regiszter elkészítése.

A közgyűlés egyhangú határozattal meghozta a
29/2004. (12.11.) sorsz. határozatot.

A közgyűlés Dr. Marschalkó Márta beszámolóját a Lymphoma 
munkacsoport 3 éves tevékenységéről elfogadja.

Prof. Dr. Horváth Attila:
Beszámoló a Mykológiai Szekció 3 éves tevékenységéről.
A szekció elnöke Simon Gyula tanár úr távollétében én próbálom 
meg összefoglalni a szekció 3 éves munkáját. Ez az MDT egyik leg
régebbi szekciója. Valamikor egy magyarországi hálózatnak a szak
mai irányítását is végezte. Ez a hálózat sajnos azóta tönkrement. 
Fontos nemzetközi aktivitása volt a szekciónak a két évvel ezelőtti 
nagy Európai Mykológiai Konferencia megrendezése, mely nagyon 
sikeres rendezvény volt. A szekció megújítása időszerűvé vált.

A közgyűlés egyhangú határozattal meghozta a
30/2004. (12.11.) sorsz. határozatot.

A közgyűlés Prof. Dr. Horváth Attila beszámolóját a Mykológiai 
Szekció 3 éves tevékenységéről elfogadja.

Prof. Dr. Farkas Beatrix:
Beszámoló a Német-Magyar szekció 3 éves tevékenységéről
Ez év augusztusában került megrendezésre az V. Német-Magyar 
Bőrgyógyászati tudományos ülés Pécsett, ahol bevezetésre kerül
tek a gyakorlati kurzusok is az elméleti előadások mellett. Dísz
vendégünk Klaus Wolf professzor úr volt, aki a későbbiekben a 
melanoma új aspektusait ismertette a résztvevőkkel. A bőrgyógyá
szati lézer technika egyik kiemelkedő egyénisége Landthaler pro
fesszor úr is tartott egy kurzust és egy összefoglaló előadást az 
érelváltozások kezeléséről. További fénypontot jelentett Dr. Brown 
közvetítése a német-magyar futballmeccsről a tudományos előadá
sok után. A kongresszuson díjak átadására is sor került. A bőrgyó
gyászat jövőjéről tartott előadást Hunyadi professzor úr. A társaság 
új német elnöke a düsseldorfi intézet vezetője, Ruzicka professzor 
úr lett. Köszönöm a pécsi Bőrklinika munkatársainak támogatását 
és segítségét.

A közgyűlés egyhangú határozattal meghozta az
31/2004. (12.11) sorsz. határozatot.

A közgyűlés Prof. Dr. Farkas Beatrix beszámolóját a Német-Ma
gyar szekció 3 éves tevékenységéről elfogadja.
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Prof. Dr. Horkay Irén:
Beszámoló a Photodermatológiai Szekció 3 éves tevékenységéről 
A szekció 1987-ben alakult Rácz István professzor úr javaslatára, 
akire most sok más között ezért is tisztelettel és köszönettel emlé
kezem. Az akkori 67-es létszám folyamatosan emelkedett. Az el
múlt 3 évben 84 tagja volt, akik nagy többségében bőr
gyógyászok, de a fotodermatológia interdiszciplináris jellegénél 
fogva biológusok, biofizikusok, vegyészek és gyógyszerészek is 
csatlakoztak a szekcióhoz. Elnöke jelenleg is Dr. Horkay Irén 
(Debrecen). Az EADV keretein belül 1998-ban megalakult Eur- 
pean Society for Photodermatology (ESPD)-hez már a következő 
évben csatlakozott a mi magyar szekciónk is, a jelenlegi 106 tag 
között 11-en vagyunk magyarok. A kelet-közép-európai országok 
fotodermatológusainak bekapcsolódása érdekében ma is aktívan 
közreműködünk a szervezőmunkában. Előadásokkal és az elnöki 
tisztség betöltésével 1998 óta folyamatosan résztveszünk az 
ESPD „Photodermatology Day” szimpóziumán, amely az EADV 
szatellita rendezvénye.
Szekciónk aktívan közreműködött a 2004-ben Budapesten megren
dezett II. EADV Spring szimpózium munkájában. Megszerveztük a 
„Photodermatology” major session-t, amelyen Európa legrangosabb 
fotodermatológusai tartottak értékes összefoglaló referátumokat. 
Úgyszintén előadásokkal szerepeltek és elnöki tisztséget láttak el 
magyar dermatológusok a „Photoprotection”, valamint a „Porphyri
as” témájú lunch time session-ok is.
Az elmúlt 3 éves ciklusban az MDT országos kongresszusain/ván- 
dorgyűlésein és nemzetközi kongresszusokon (ESDR. EADV, Eur. 
Photoderm. Congr. - Toulouse, Porphyrins and porphyrias symp., 
stb.) a szekció tagjai több ízben is sikeresen szerepeltek fotoderma- 
tológiai témájú előadásokkal, poszterekkel. Az utóbbi három évben 
két summa cum laude megvédett Ph. D. tézis született a fotoderma- 
tológia/fotobiológia tárgykörében. Ph. D. hallgatók és rezidensek ré
szére a debreceni munkacsoport 1998 óta rendszeresen minden má
sodik szemeszterben féléves „Fotodermatológia”, illetve ,.Fotokarci- 
nogenezis” kurzust szervez.
A Firenzében rendezett legutóbbi EADV-n felkértek, hogy vegyünk 
részt mi, magyarok is az európai photopatch tesztsorozat standardi- 
zálásában.

A közgyűlés egyhangú határozattal meghozta a
32/2004. (12.11.) sorsz. határozatot.

A közgyűlés Prof. Dr. Horkay Irén beszámolóját a Photoderma
tológiai Szekció 3 éves tevékenységéről elfogadja.

Prof. Dr. Horváth Attila levezető elnök: Bejelentem, hogy a 
megelőző közgyűlés óta a Magyar Dermatológiai Társulat létrehozta 
a 12. szekcióját a Pszicho-dermatológiai Szekciót. A szekció műkö
dést is végzett, azonban alapszabályi deklarálására még nem került 
sor. Kérem, hogy a közgyűlés deklarálja, hogy a Magyar Dermatoló
giai Társulatnak létrejött a 12. szekciója Pszicho-dermatológiai 
Szekció.

A közgyűlés egyhangú határozattal meghozta a
33/2004. (12.11.) sorsz. határozatot.

A közgyűlés egyhangú határozattal megállapítja, hogy a Magyar 
Dermatológiai Társulat új szekciója (12. szekció) a Pszicho-derma
tológiai Szekció.

Ezt követően Dr. Kása Margit: Pszicho-dermatológiai Szekció el
nöke megtartja beszámolóját.
A szekció 2003. decemberében alakult meg. Az alakuló ülésen 58- 
an vettek részt, 2004-ben pedig további 7 kolléga csatlakozott. A 
szekció munkája a célkitűzéseknek megfelelően alakult. A 2003. és 
2004. évi nagygyűléseken szereplő előadások témái a pszichiátriai 
betegségek bőrtünetei, a bőrbetegségek pszichoszomatikus tényezői, 
pszichoterápiás lehetőségei. A Roche Akne rendezvényén is elhang
zott pszicho-dermatológiai témájú előadás.
A pszichológusokkal pszichiáterekkel történő rendszeres tapasztalat
csere kezdeteként 2004. áprilisában három előadással szerepeltünk a 
Szegedi Pszichoterápiás Konferencián. Együttműködést kezdtünk a 
Magyar Hipnózis Egyesület Fájdalom Műhelyével.

A szekció évi 2 alkalommal, tavasszal és ősszel önálló összejövetelt 
tart, neves szakemberek közreműködésével. 2004. májusában az or
vos-beteg kommunikáció, szuggesztív hatások kérdéseiről, október
ben az érintés pszichológiai és bőrgyógyászati vonatkozásairól esett 
szó. A pszichoterápiát is alkalmazó bőrgyógyászok kéthetente eset
megbeszélő üléseket tartanak. A továbbiakban az eddig bevezetett 
programok folytatása mellett közlemények megjelentetését és továb
bi szakmai kapcsolatok kialakítását tervezzük.

A közgyűlés egyhangú határozattal meghozta a
34/2004. (12.11) sorsz. határozatot.

A közgyűlés Dr. Kása Margit: Pszicho-dermatológiai Szekció be
számolóját elfogadta.

Dr. Kuhnyár Ágnes:
Kozmetológiai Szekció beszámolója
Az MDT Kozmetológiai szekciója 1998. április 25-én alakult meg 
Kecskeméten. Alapítói: Prof. Dr. Dobozy Attila, Prof. Dr. Farkas 
Beatrix, Prof. Dr. Horváth Attila, Prof. Dr. Hunyadi János, Dr. Kosa 
Ágnes, Dr. Kuhnyár Ágnes, Dr. Morvay Márta, Dr. Nagy Éva, Dr. 
Nebenführer László, Prof. Dr. Schneider Imre, Prof. Dr. Simon Mik
lós, Prof. Dr. Török László. A szekció célkitűzései az 1998. 12. 12- 
én megtartott MDT nagygyűlésen a társulat elfogadta. Kongresszu
saink:
A Kozmetológiai Szekció megalakulása óta 5 kongresszust rende
zett. A kongresszusokon átlagosan 30 kiállító volt. A kongresszu
sainkon a lézerterápiával kiemelten foglalkozunk.
• Magyar Kozmetológiai Kongresszus 1999. március 19-21. 

Debrecen (320 fő)
• Magyar Kozmetológiai Kongresszus 2000. március 24-26. 

Debrecen (287 fő)
• Magyar Kozmetológiai Kongresszus 2001. március 23-25. 

Debrecen (272 fő)
• MDT Kozmetológiai Kongresszus 2003. március 27-29. 

Sopron (240 fő)
• MDT Kozmetológiai Kongresszus 2004. szeptember 23-25. 

Debrecen (299 fő)
A szekció alakuló taglétszáma: 58 fő, jelenleg 199 fő.
A kongresszusok szakmai programjának keretében 148 magyar 
előadást, 14 külföldi előadást, 7 továbbképző kurzust, 3 szakmapoli
tikai kerekasztalt, 6 workshopot, 10 szimpóziumot, 3 posztert láthat
tak, hallhattak az érdeklődők.

A szakmapolitikai kerékasztalok témái:
2000. március 24-26.: Téma: A klasszikus dermatológia és a kozme

tológia határai. Vitafórum: Résztvevők: Dr. Hargittai Mária (Eü. 
Minisztérium), Anthony V. Benedetto (Int. Academy of Cosmetic 
Derm.), Prof. DR. Wolfgang Gehring (Cosm. Section of the Ger
man, Dermatological Society), Prof. Dr. Horváth Attila (SE Bôr- 
gyógy. Klinika, Budapest), Prof. Dr. Hunyadi János (MDT elnö
ke), Dr. Lampé Zsolt (OEP), Dr. Kiss Miklós (DEOEC jogtaná
csos).

2003. március 27-29.: Téma: Bőrgyógyászat az EU harmonizáció 
tükrében. Szakmapolitikai fórum: Moderátor: Prof. Dr. Horváth 
Attila, Prof. Dr. Hunyadi János. Résztvevők: Prof. Dr. Dobozy 
Attila (Bőrgyógy. Szakmai Kollégium), Dr. Rácz Jenő (Eu. Mi
nisztérium), Dr. Kontraszti Mariann (Orsz. Élelmezés és Táp. 
Tud. I.), Prof. Dr. Paál Tamás (OGYI), Prof. Dr. Simon Miklós 
(Németország), Dr. Kiss Miklós (DEOEC jogtanácsos).

2004. szeptember 23-25.: Téma: A lézer kezelések és a Botolinum 
toxin kezelés jogi, gazdasági és hatósági engedélyeztetési eljárá
sokkal kapcsolatos problémái. Disputa: Moderátor: Prof. Dr. Hu
nyadi János. Résztvevők: Dr. Körmendy Miklós (Budapest), Dr. 
Kiss Miklós ügyvéd (Debrecen), Dr. Kuhnyár Ágnes (MDT Koz
metológiai Szekció elnöke), Dr. Pásti Gabriella (ANTSZ, Debre
cen), Prof. Dr. Simon Miklós (Earlangen, Németország), Dr. Ta
más Róbert (MPHEST elnöke, MH Központi Honvédkórház, Bu
dapest).

Kozmetológiai Társaságok alelnökeinek előadásai:
Anthony V. Benedetto, D. O„ FACP, International Academy of 
Cosmetic Dermatology, USA. Prof. Dr. W. Gehring: Cosmetolgi- 
cal Section of the German Dermatological Society (ADK).
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A kongresszusok fő témái:
1999: A hajas fejbőr betegségei és terápiája

A kozmetológia határterületei
A bőr öregedési folyamatai és a fiatalítását célzó kezelések 

2000: Seborrhoeas kórképek diagnosztikai és terápiás kérdései
A klasszikus dermatológia és a kozmetológia határai

2001: Seborrhoeas kórképek új terápiás lehetőségei
A fény káros hatásai a bőrre
Esztétikai hibák korrekciója

2003: A gerontológia bőrgyógyászati vonatkozásai
A bőr öregedés interdiszciplináris kérdései
A bőr fiatalítás terápiás lehetőségei

2004: Az „esztétikai medicina, mint önálló szakterület”
„A bőr mikrovilága” élettani és kórélettani folyamatok mole- 
kulárbiológiai megközelítése
Különböző eredetű gyulladással járó bőrgyógyászati kórké
pek új terápiás lehetőségei
Az arc „esztétikai problémát” okozó megbetegedései
Az „esztétikus” - „ideális” láb

Tervezett kongresszusi témák:
2005: A bőr eszközös vizsgáló eljárásai

A Fizikai eljárások alkalmazása az esztétikai problémát okozó 
bőrelváltozások kezelésében
Az Esztétikai problémát okozó bőrelváltozások hisztológiai 
bemutatása
Terápiás újdonság a kozmetológiában
Az arc, a kéz és a láb esztétikáját rontó elváltozások diag
nosztikai és terápiás megoldásai

2006: A fény és az ember
A fény pozitív és negatív hatásai a bőrre
A primer és a szekunder prevenciók kérdése, fényvédelem 
Primér és szekunder prevenció lehetőségei a bőr korai örege
désében

A közgyűlés egyhangú határozattal meghozta a
35/2004. (12.11.) sorsz. határozatot.

A közgyűlés Dr. Kuhnyár Ágnes: Kozmetológiai Szekció beszá
molóját elfogadta.

Prof. Dr. Horváth Attila levezető elnök:
Köszönöm az elhangzott beszámolókat. Kérem a jelenlévőket, hogy 
szavazzanak, elfogadják-e az elhangzott beszámolókat:

A közgyűlés egyhangú határozattal meghozta a
36/2004. (12.11.) sorsz. határozatot.

A közgyűlés a beszámolókat egyenként, egyhangúlag elfogadta.

Prof. Dr. Horváth Attila levezető elnök:
Felkérem a főtitkár urat, hogy kezdje meg beszámolóját.

Dr. Juhász István: Főtitkári beszámoló

A főtitkár hatásköre a Társulat ügyeinek folyamatos ügyintézése, a 
vezető szervei üléseinek előkészítése, a tagok tájékoztatása a Tár
sulat munkájáról, képviseleti jogosultsága a pénzintézeti bankszá
ma felett is kiterjed. Az elnök és az alelnök egyidejű akadályozta
tása esetén helyettesíti őket. Fontos feladata a megfelelő szintű 
kommunikáció, ezért rendszeresen főtitkári levelet küldtem a ve
zetőség, illetve a társulat tagjainak, néhányszor elektronikus hírle
vélben is. A honlap, az újság mellett a Társulat egyik legfontosabb 
fóruma, az utóbbi években egyre nagyobb szerepet kapott a kom
munikációban. Jórészt megőrizte a korábbi struktúráját. A honlap 
angol nyelvű bővítése is megkezdődött. A beszámolási periódus
ban 10 vezetőségi ülésünk volt, kb. 100 határozat született. Az 
MDT nevében számos pályázatot írtunk, az Oktatási Minisztérium 
2 pályázatunkat elfogadta (ILDS, EADV), egyet (ESDR) elutasí
tott. Az OTKA kongresszusi támogatási kérelmünket 2 alkalommal 
elutasította. Az elmúlt 3 évben így az OM az MDT ILDS tagsági 
díját 693 000,- Ft-al, az EADV tagsági díját 1 908 307,- Ft-al tá
mogatta.

Nemzetközi kapcsolataink több irányban is bővültek, illetve erősöd
tek. Tíz neves külföldi professzor kapott tiszteletbeli tagságot a be
számolási időszakban.

Tiszteletbeli MDT tagságot kaptak:
2002.
Torello M. Lotti, Olaszország 
Simon Miklós jr., Németország 
Dán Forsea, Románia

2003.
Lasse Braathen, Svájc
Kevin Cooper, USA
Meenhard Herlyn, USA
Takeji Nishikawa, Japán
Luigi Leonardo Polla, Svájc

2004.
Nikolai Tsankov, Bulgária
Jana Hercogova, Csehország

Társulatunk fiatal tagjainak számos lehetősége nyílt az MDT koor
dinálásában nemzetközi pályázatokon részt venni.

AAD (American Academy of Dermatology Society) pályázatok 
nyertesei 2002-2004. között:
2002. Registration Scholarship Committee on International Affairs: 

Dr. Gáspár Krisztián, Debrecen DEOEC Bőrklinika
Dr. Rácz Emőke. Budapest, SE Bőrklinika

International Scholarship Programme:
Dr. Rácz Emőke, Budapest, SE Bőrklinika
Dr. Farkas Árpád, Szeged
Dr. Csorna Zsanett, Szeged

2003. Registration Scholarship Committee on International Affairs: 
Dr. Tabák Réka
Dr. Dózsa Anikó

International Scholarship Programme:
Dr. Entry Gabriella
Dr. Sárdy Miklós, Budapest, SE
Dr. Lengyel Zsuzsanna, Pécs

2004. International Scholarship Programme:
Dr. Csete Béla

EADV kongresszusokon Gerda Frentz Fellowship-et kaptak 
2002-2004. között:
2002. Prága
2003. Málta
2003. Barcelona
2004. Budapest
2004. Firenze

Sárdy Miklós
Csete Béla
Varga Erika
Dr. Szincsák Nóra
Dr. Gál Mónika

Budapest
Pécs
Szeged 
Debrecen
Debrecen

A Scholarship of the British Pediatric Society keretében, 1000 eurós 
kongresszusi támogatást nyert a 2002. évi világkongresszusra Dr. 
Baltás Eszter, Szegedről.
A William Cunliff által alapított The Eastern European price for Ac
ne Research díjat Dr. Koreck Ildikó és Dr. Pivarcsi Andor kapta 
1500 euro kutatási támogatás formájában.
A 2002. évi EADV kongresszusra ingyenes szálláslehetőséget nyer
tek pályázat útján az alábbi fiatal kollégák:
Varga Erika (Szeged), Lengyel Enikő (Miskolc), Soós Éva (Pécs), 
Gáspár Krisztián (Debrecen), Buczkó Mónika (Budapest), Bíró 
László (Budapest), Bagó Andrea (Budapest).

Vezetőségi határozat alapján Kaposi Mór Emlékérmet és Gruby Em
lékérmet is ketten kaptak.

Kaposi Mór Emlékéremmel tüntettük ki:
Mészáros Csilla, Debrecen (2002)
Horkay Irén, Debrecen (2002)
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Gruby Emlékérmet kapott:
Prof. Dr. Török Ibolya (2002)
Prof. Simon Miklós (2002)

A tudományos ülések egy társaság munkájának kiemelkedő fórumai. 
Legnagyobb szabású tudományos ülésünk a beszámolási időszakban 
az EADV Spring Symposium volt, melynek akvirálásában jómagam 
is aktívan részt vettem. A kongresszus megrendezésének jogáért. 
Törökország is küzdött. A nagy külföldi kongresszusokon a magyar 
bőrgyógyászok részvételének megkönnyítésére egy szegedi utazási 
irodát kértem fel, hogy olcsó utazási csomagokat állítsanak össze. 
Ezzel a kedvező lehetőséggel, mely adott volt a párizsi világkong
resszus és az évenkénti EADV gyűlések alkalmából, rendszeresen 
sok MDT tagtársunk élt. A vezetőség, majd a közgyűlés döntése 
alapján a Társulatunk 2003-ban közhasznú státuszt nyert. Ennek a 
technikai lebonyolításában és a társulat adminisztratív ügyeinek 
rendbetételében a Szabó és társa ügyvédi iroda vezetője, Dr. Bánkné 
Dr. Szabó Márta és munkatársai hathatós segítségre számíthattunk. 
Az elmúlt időszakban bővült a szekciók köre: megalakult az MDT 
pszicho-dermatológiai szekciója. Kifejlesztettünk egy on-line tag
nyilvántartó rendszert, melynek előnye, hogy az ország különböző 
pontjain lévő tisztségviselők naprakész információt és pontos adato
kat kaphatnak. Társulatunk tagjairól. Erre a rendszerre a megvalósí
tási szándék már régebben megszületett, de pénzügyi nehézségek 
miatt későbbre halasztódott. Itt kell megjegyeznem, hogy jelenleg 
688 fő rendelkezik érvényes tagsággal. Társulatunkban, de a regiszt
rált, rendszerben lévő személyek száma meghaladja a 800-at. Érvé
nyes tagsággal az rendelkezik, akiknek nincs tagdíjhátraléka. Ez 
azért fontos, mert például a közgyűlésen csak az érvényes tagsággal 
rendelkezők szavazhatnak, illetve az MDT rendezvényein csak ezek 
regisztrálhatnak kedvezményesen. Örvendetes esemény, hogy a be
fizetésekben a gyógyszeripar segítségünkre van, bár ez az admi
nisztrációt némileg megnehezíti. Az érvényes tagság igazolására ve
zettük be az MDT tagsági kártyákat. Első ízben 2004-ben küldtük ki 
őket.

Felügyelőbizottság két új tagja:
Dr. Remenyik Éva, Debrecen
Dr. Wikonkál Norbert, Budapest

Prof. Dr. Horváth Attila levezető elnök:
Van-e kérdése valakinek a főtitkár úrhoz? Megállapítom, hogy 
nincs. Kérdezem, hogy elfogadják-e a főtitkár úr beszámolóját.

A közgyűlés egyhangú határozattal meghozta a
37/2004. (12.11.) sorsz. határozatot.

A közgyűlés a főtitkári beszámolót egyhangúlag elfogadta.

Prof. Dr. Horváth Attila: Elnöki beszámoló

Három nagyon fontos dolgot emelnék ki az elmúlt 3 évből. Először 
a Társaság új alapszabályának elfogadása és a közhasznúsági stá
tusz megszerzéséről szólnék néhány szót. Ennek az átfutásához kö
zel másfél esztendőre volt szükség. Alkalmazkodni kellett az új tár
sasági törvényhez. Az elmúlt két évben mutatkozik, hogy a tagdíj
befizetésekből származó bevétel lényegesen nőtt. Az alapszabály 
értelmében meg kell szerkeszteni egy logikus együttműködést a két 
telephely között a központi budapesti és a főtitkár mellett működő 
debreceni iroda között. Az adminisztráció továbbfejlesztésére a jö
vőben mindenképpen sort kell keríteni. A következő kérdéskör, 
amellyel részletesebben foglalkozom az a Társulat gazdálkodásával 
kapcsolatos feltáró, aztán tűzoltó és bizonyos fokig megoldó tevé
kenységem. Rengeteg hibás működési szokást örökölt a Társulat. 
Mikor átvettük főtitkár úrral a vezetést és kezdtünk dolgozni az 
alapszabályokkal, akkor derült ki, hogy a Társaságnak megfelelő 
pénzügyi, gazdálkodási rendszer, leltára nem volt. Ennek álapján 
felkértem egy külső céget, aki 2000-től 2004-ig lezárva átvizsgálta 
a Társulat pénzügyeit. Ők megállapították az első átvilágításban, 
hogy a Társulat könyvvezetése nem felelt meg a számviteli törvény 
és az egyéb jogszabályi előírásoknak. A leltárak és az analitikus 
nyilvántartások nem biztosították a Társulat tényleges vagyonának 
kimutatását. A pénztári és banki kifizetések között bizonylat nélküli 
elszámolásokat, kétszeres könyveléseket, el nem számoltatott elő

legkifizetéseket, súlyos, jogszabályba ütköző hibákat is fellelt. 
Mindezek pénztári hiányt okoztak. Megállapította továbbá az el
lenőrzés azt is, hogy addig nem készültek el azok a szabályzatok, 
amelyek arra hivatottak, hogy a jogszabály alapján meghatározzák 
az elszámolások rendjét és azt, hogy ezek betartásáért kiket terhel a 
felelősség. Megszüntettem a korábbi könyvelővel a szerződéses 
jogviszonyt, azonnal új könyvelőt kértem fel a nyilvántartások ve
zetésére. Intézkedtem az év végi leltár lebonyolításáról, a szükséges 
szabályzatokat elkészítettem, ezek jelenleg készen vannak és az új 
vezetőségnek átadásra kerülnek. Leváltottam a budapesti pénztár 
kezelésével megbízott személyt. A belső ellenőrzés megállapította, 
hogy ezek az intézkedések eredményesek voltak. Ebben az évben át 
kellett térni a kettős könyvelésre. Nemzetközi aktivitások: A Nem
zetközi Ligával való kapcsolatunk nagyon jó, a vezetőségi tagjaik 
többször jártak Magyarországon. Úgy tapasztalom, hogy az új Liga 
vezetés aktív, szeretné a korábbiaknál sokkal jobban összefogni az 
egyes tagszervezeteket. Hunyadi professzor urat, mint past presi
dents kértem fel, hogy képviselje Társaságunkat a UEMS-ben. 
EDF tagjai a volt elnök, a most leköszönő elnök, a két volt főtitkár, 
sőt. Kemény professzor úr tisztviselő is. Az EADV-vel kapcsola
tunk szorosabbá vált. Valószínűleg a növekvő aktivitásunknak tud
ható be, hogy megrendezhettük a 2. Spring Symposiumot, melynek 
visszhangját pozitívnak értékelem. Az anyagi oldala is jól sikerült a 
rendezvénynek: 51 000,- euro nyereséggel zártuk, melynek 1/3-a 
illeti a Társulatot.
Kérdezném a jelenlévőket, hogy van-e kérdésük beszámolómmal 
kapcsolatban? Megállapítom, hogy nincs kérdés. Kérdezném, hogy 
elfogadják-e beszámolómat.
A közgyűlés elnök úr beszámolóját egyhangúlag elfogadta. Felkéri 
Kovács Jánost az MDT pénztárosát, hogy tartsa meg pénzügyi be
számolóját. ismertesse az MDT közhasznú tevékenységét és bocsás
sa vitára a 2005-ös pénzügyi tervet.

Ezt követően a közgyűlés egyhangú határozattal meghozta a
38/2004. (12.11.) sorsz. határozatot.

A közgyűlés az elnöki beszámolót egyhangúlag elfogadta.

Dr. Kovács János: Pénztárosi beszámolója

Először szeretném megköszönni az irántam az elmúlt három évben 
támasztott bizalmukat. És köszönöm az újbóli jelölést is.

Beszámoló az MDT 2002. évi gazdálkodásáról

Bevételek (Ft-ban):

ÁFÁ-s árbevétel
Hirdetés (ÁFA nélkül) 14 571 250
Előfizetés 202 307
Címjegyzék értékesítés 150 000
Összesen 14 923 557

ÁFA-mentes bevétel
Kiállítási díj 931 761
Rendezvényszervezés 4 427 105
Összesen 5 358 866

Banki kamat 15 109

Egyéb bevételek
Tagdíj 2 551 564
Támogatás 1 066 026
Összesen 3 641 166
BEVÉTELEK ÖSSZESEN 23 938 698

Az. ÁFA-mentes bevételek között szereplő kiállítási és rendezvény
szervezési díj kongresszusokon, főleg a 2001-es nagygyűléshez kö
tődik, a 2002-es mikológiái kongresszus bevétele a Synergo Kft. el
számolása alapján 200 000 Ft alatt volt.
A támogatások címszó alatt szereplő összeg gyakorlatilag a nem
zetközi szervezetek tagságához nyújtott OM támogatást jelenti.
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Költségek (Ft-ban): Kiadások 2003

Munkabérek 1 915 760
Bérek közterhei 1 093 604
Vállalkozói díj (könyvelés) 240 000
Egyéb vállalkozói költség 1 809 005
Posta, telefon 749 657
Hírlap, szakkönyv 312 584
Irodaszer, nyomtatvány 859 344
Tisztítószerek 43 317
Nyomdaköltség 4 889 887
Egyéb költség 3 136 380
Reprezentáció 1 019 477
Banki költség 90 062
Külföldi tagdíjak 1 961 262
Konferencia díj 887 770
Iparűzési adó 120 000
Összesen 19 128 109

Egyéb kiadások (elszámolás alapján 
felvett kongresszusi támogatás) 1 850 177

Befizetett ÁFA 1 079 000

KIADÁSOK ÖSSZESEN 22 057 286

A költségek között szereplő mintegy 1 800 000 Ft-os tétel az inter
netes szolgáltatás, karbantartás (honlap) költségét takarja gyakorlati
lag.

Az egyéb költségek alá tartoznak az 50 000 Ft alatti tárgyi eszkö
zök, azonban ezek, valamint tisztítószer, irodaszer, nyomtatvány
költségek becslése azért nehéz, mert a Szemle szerzői tiszteletdíját 
is hasonló számlák ellenében vették fel többnyire az érintettek.
A reprezentációs költségek javarészt a kongresszusok alatt szerve
zett VIP ebédek, vacsorák, ill. VIP szállás költségét jelentik.
Külföldi tagdíj címen került az elszámolásba társulatunk EADV, 
ILDS, ESDR tagsági díja, ezek részben több évre szólnak, így a 
2002-es évben jelentettek nagyobb terhet.
Egyéb kiadások alatt szerepel az MDT tagjainak kongresszusi támo
gatása, melyet utólagos elszámolás alapján nyújtottunk a Vezető
ség által meghatározott mérték szerint, 2002-ben a jelölt mintegy 
1 850 000 Ft-os összeg javarészt a DUDG augusztusi rend vényén 
résztvevők költségeit fedezte Düsseldorfban.

Az MDT likviditási helyzete 2002. december 31-én (Ft-ban):

OTP Bank főszámla 5 010 045
Alszámlák
Mikológiái Szekció 307 309
Dermetochirurgiai Szekció 107 023
Német-Magyar Szekció 4 427
Kozmetológiai Szekció -2168
Pénztár 159 577

A 2002-es év adózás előtti eredménye 1 881 412 Ft.

Az MDT 2002-es nagygyűlésének eredménye (mintegy 3,5 millió 
forintos nyereség) a 2003-as évben realizálódott.

Beszámoló az MDT 2003. évi gazdálkodásáról

Szolgáltatás árbevétele 13 447128
Szemle értékesítés 357 000
Címjegyzék értékesítés 350 000
Szemle hirdetés 12 575 000
Közvetített szolgáltatás árbevétele 165 128
Tagdíjbevételek 3 398 500
Kapott vissza nem tér. támogatás 662 500
Kapott kamat 30 862
Összesen 17 538 990

A könyvvitel elszámolás alapján számított eredmény kb. 1 750 000 Ft.

Anyagköltség (egyéb anyagi 
eszköz, nyomtatvány, 
irodaszer, tisztítószer, 
egyéb anyagköltség)

716 400

Taxiköltség 120 390
Postaköltség 525 602
Igénybe vett szolgáltatás (fuvardíj, 
szállítás, honlap karbantartás, tárgyi 
eszköz javítás, telefon, utazás, 
kiküldetés, napilap, folyóirat, szakkönyv, 
fénymásolás, egyéb anyag jeli, 
szolgáltatás)

7 490 140 
(ebből nyomda 
ktg. 6 154 939)

Tagdíjbevétel továbbutalás (EADV) 973 669
Egyéb ÁFÁ-s ktg. (reklám, hirdetés, 
számviteli szolgáltatás, ügyvédi költség) 1 772 000
Egyéb tárgyi adómentes ktg. (tanfolyam 
oktatás, biztosítási díj) 116 509
Bérfeladás 2 131 195
Szakképzési hozzájárulás 18 000
Reprezentációs költség 64 731
Bankköltség 162 352
Helyi adók 639 662
Késedelmi kamat 103 363
Egyéb ráfordítás 1 897 684
Tárgyi eszköz beszerzés 156 900
Kisértékű eszköz beszerzés 301 298
ÁFA-befizetés (tárgyév) 979 000
ÁFA-befizetés (előző év) 679 000
Adóbírságok 40 000
Késedelmi pótlék 108 000
Nem vállalkozási tevékenységhez 
kötődő kiadás 287 320
Adott előleg 4 280
Összesen 19 287 495

2003. évi nagygyűlés eredményével együtt kb. 1 750 000 Ft nyereség.

Kiegészítésként megjegyzendő, hogy az eredmény csökkenti a ko
rábbi könyvelő által hibásan elszámolt ÁFA-befizetési kötelezettség, 
késedelmi pótlék és bírság (679 000 + 40 000 + 108 000 Ft), ill. az 
egyéb ráfordításként elszámolható, a megelőző időszakok nem kö
vethető elszámolásából adódó hiány (1 897 684).
Ezek nélkül a 2003-as év eredménye kb. 4 476 179 Ft nyereség lenne.

Beszámoló az MDT 2004. évi gazdálkodásáról a 2004. dec. 1-ig 
ismertté vált adatok alapján

Bevételek (Ft)

Értékesítés árbevétele 21 291 504

Jelentősebb tételek:
Szemle hirdetési árbevétele 8 270 000
Szemle előfizetés 703 000
MOTESZ kongresszus árbevétel 4 742 800
Tagdíjbevételek 3 389 780

Egyéb bevételek (ért. immateriális 
javak, tárgyi eszk., támogatás, 
kamat), ebből:

2 945 487

Vissza nem térítendő támogatás 779 556
Kapott kamat 281 437

Kiegészítő adatok az MDT 2004. évi bevételeihez (Ft-ban)

Külföldi folyóiratban megjelent cikk jogdíja
(Galderma) 526 580 (2 000 EUR)
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2004 évi MDT tagdíjbefizetések
Tagsági díjak:
Aktív tagoknak: 5000,- Ft
Rezidenseknek: 2000,- Ft
Nyugdíjasoknak: 1000,-Ft

Összes taglétszám: 825 fő

Befizetett tagdíjak (aktív, nvugd. és rezid.)
összesen 635 fő: 3 389 780,- Ft
Ebből előrefizetés 2005-re: 36 fő: 176 000,- Ft
Novartis tagdíjbefizetés: 850 000.- Ft

2004. évre nem fizetett tagdíjak: 19 0 fő: -578 000,- Ft

Kiadások!költségek!ráfordítások (Ft)

Szállítók 16 757 917
Szemle nyomda ktg. (bruttó) 6 698 064
Egyéb rövid lejáratú kötelezettségek
Társasági adó 625 000
Iparűzési adó 499 817
Jövedelem elszámolási szia. 2 445 128
Társadalombizt. kötelezettség 1 718 861
Nyugdíjbizt. alap járulékai 696 951
Egészségbizt. Alap 481 910
SZJA 486 567
Munkavállalói járulék 21 564
Munkaadói járulék 64 691
Táppénz hj. 12 824
Egészségügyi hj. 110 768
Szakképzési hozzájárulás 47 000
Kulturális járulék 199 000
Önellenőrzési pótlék 165 000
Fizetendő ÁFA 3 941 700
Értékcsökkenési leírás 88 137

Kiegészítő adatok az MDT 2004. évi kiadásaihoz (Ft-ban)

Irodaszer 182 419
Belső ellenőrzés díja (bruttó) 1 000 000
Könyvelés/számviteli szolgáltatás 600 000
Postaköltség 667 550
DUDG 2004. augusztus (Pécs) 1 990 300
Nyomtató (szerkesztőség) 79 750
Nívódíjak (bruttó) 288 800
Nexum Marsnet (MDT honlap) 716 750

A Társulat 2004. évi tevékenységének számviteli eredménye: 
a könyvviteli adatok alapján 2004. dec. 1-jén 677 662 Ft

Ehhez tiszta bevételként (nyereségként) várható még
• a Szemle 6. számának hirdetési díjösszege:
• EADV Spring Symposium MDT-t illető 

nyereséghányada: kb.
• MDT 2004. évi Nagygyűlés 

nyereséghányada: kb.
• Befolyó tagdíjhátralék?

így a 2004-es év gazdálkodásának adózás 
előtti eredménye kb.

1 215 000 Ft (nettó)

4 000 000 Ft

3 500 000 Ft

9 400 000 Ft

Likviditás 2004. dec. 1-jén:
OTP bankszámla: 4 432 119 Ft
Pénztár (Budapest): 50 301 Ft
Pénztár (Debrecen): 86 063 Ft

Az előbbiekben részletezett adatok részben analitikából, részben 
naplófőkönyvből származnak.
Az új vezetőség megválasztása után első évben (2002-ben) a ko
rábbi könyvelés validitását, ill. a társulati működés legitimitását, 

szabályosságát illetően megfogalmazódott kételyek miatt 2003. 
év elején a Társulat régi könyvelőjétől megváltunk. Az új könyve
lés által feltárt hiányosságok alapján bízta meg Horváth pro
fesszor úr, a Társulat elnöke az Egyenleg Könyvvizsgáló Kft.-t 
társulati gazdálkodás részletes átvilágításával. A vizsgálat ered
ménye szerint a Társulat működése hosszú évekre visszamenőleg 
részben pénzügyi szabálytalanságokkal terhelten zajlott, az 
egyébként valós jogcímeken felmerült kifizetési igények kielégí
tése nem megfelelően bizonylatoltan történt, vagy nem szabályos 
bizonylatokkal, valós számlákkal támasztották alá. A pénztárat 
kezelő korábbi titkárnőt elbocsátottuk, e funkció a SE Bőrklinika 
Gazdasági Igazgatóságára került át.
A vizsgálat után a készpénzforgalmat minimálisra csökkentettük, a 
különféle jogcímeken történt kifizetések, támogatások bizonylatolá
sa a számviteli törvény előírásainak megfelelően, a valós gazdasági 
tartalmat fedő adminisztrációval, szükség szerint a járulékos közter
hek befizetésével történik.
Kidolgozásra került az egységes, új számviteli politika, pénztár ke
zelési szabályzat és bizonylati rend, a szabálytalan könyvelésből és 
hiányos bizonylatolásból eredő kb. 1 700 000 Ft-os hiány leírása a 
Vezetőség döntésével egyetértésben megtörtént.
Az MDT 2003. márciustól közhasznú társaságként működik to
vább, melyet hosszú jogi procedúrával sikerült elérni. A közhasz
núságból eredő szigorúbb beszámolási követelmények is sürget
ték az előbbi szabálytalanságok megszüntetését. A gazdasági vi
szonyok jobb követhetősége érdekében - a törvényi előírásokkal 
is összhangban - kettős könyvvitelre tértünk át, melyek a gazda
sági események felmerülésétől lehetővé teszi azok pontosabb kö
vetését. A különböző szekciók alszámláit megszüntettük (mikoló
gia, dermatochirurgia, kozmetológia, német-magyar szekció), 
hiszen az utóbbi években egyébként már e nélkül is minden 
rendezvényhez kapcsolódó gazdasági esemény az MDT főszámlá
ján keresztül bonyolódott. A Társulat likviditási helyzete 2004. 
végén kedvező, a tárgyévet illető, még nem realizálódott tételek 
befolyásával kiemelkedően jó számviteli eredményre számítha
tunk.

Társulatunk könyvelésének naplófőkönyvi kivonatát, illetve az 
összes gazdasági eseményt tartalmazó listát, valamint bankszámlánk 
összes kivonatát igény szerint bármely tagtársunk rendelkezésére 
tudjuk bocsátani betekintés céljából.

Az MDT 2005. évi költségvetési terve

Az MDT tervezett nettó bevételei a 2005-ös évre (Ft-ban)

Hirdetés 10 000 000
Előfizetés 700 000
Kongresszusok bevételei 5 000 000
Tagdíj 3 000 000
Támogatás 1 000 000
Kamat 200 000
Összesen 19 900 000

Az MDT 2005-re tervezett kiadásai (Ft-ban):

Munkabérek és járulékaik 3 500 000
Könyvelés és belső ellenőrzés 1 500 000
Internet szolgáltatás 1 000 000
Nyomda költsége 7 000 000
Egyéb költség (kisértékű 
tárgyi eszközök, posta, telefon, 
irodaszer, nyomtatvány)

1 500 000

Bank költség 100 000
Külföldi tagdíjak 1 000 000
Iparűzési adó, egyéb közterhek 1 000 000
Kongresszusi részvétel 
támogatása (közterhekkel) 1 000 000
Társasági nyereségadó 1 000 000
összesen 18 600 000

A 2005-ös tervezett eredmény mintegy 1 300 000 Ft.
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Megjegyzendő, hogy a költségvetés tervezésénél az elszámolásba 
beállított adatok javarészt csak becslésen alapulnak, ugyanis a kevés 
jól kalkulálható tétel mellett sok váratlan kiadás adódhat, és bevéte
leink is részben bizonytalanok, emellett váratlan események is fel
boríthatják az MDT - egyébként taglétszámához képest alacsony fő
összegű - mérlegét.
A hirdetési és kongresszusi bevételek, valamint támogatások ter
vezése nagyrészt a 2004-es adatok alapján történt, ezekben kis való
színűséggel áll be drámai változás.
A befolyó tagdíjak becslése már nehezebb feladat, amennyiben a 
rossz fizetési fegyelem változik, és tagjaink befizetik hátralékaikat, 
akkor az óvatosság elve alapján a tervben kb. 3 000 000 Ft-tal szá
molhatunk.

A kiadási oldalon a munkabérek és járulékaik nagyjából az előző 
év szintjén kerültek be a táblázatba.

Az egyéb költségek felbecsülése szintén nehézkes, ezért esetleg hi
bákat tartalmazhat, ezen felül a külföldi tagdíjak, valamint a kong
resszusi támogatások összegének nagysága vezetőségi döntésektől 
függően is variálódhat.

Összességében a Magyar Dermatológiai Társulat taglétszámához és 
az által ellátott széleskörű, komplex feladatrendszerhez képest szű
kös gazdasági keretek között látja el tevékenységét, ezért kiadásai
nak racionalizálása is fontos a bevételek növelése mellett.
Mivel a különféle címeken kifizetett támogatások rendszerének re
víziója és egységesítése megtörtént, ezek nagyobb bruttó bekerülé
sével kell kalkulálni a jövedelemnek minősülő támogatások Társulat 
által átvállalt közterhei miatt.

A 2004-es évet illető, még befolyó bevételekből jelentős eredmény- 
tartalék képzésére van reményünk, és a társulat jelenleg jónak 
mondható likviditása, magas bankszámlaegyenlege alapján a terve
zett kiadási struktúrát minden bizonnyal tartani tudjuk majd.

Prof. Dr. Horváth Attila levezető elnök:
Van-e kérdése valakinek a pénztáros úrhoz? Megállapítom, hogy 
nincs. Kérdezem, hogy elfogadják-e pénztárosunk beszámolóját? El
fogadják-e a közhasznúságról szóló jelentést? Elfogadják-e az MDT 
2005-ös gazdálkodási tervét?

Ezt követően a közgyűlés egyhangú határozattal meghozta a 
39/2004. (12.11.) sorsz. határozatot.

A közgyűlés a pénztárosi beszámolót, a közhasznúsági jelentést 
és az MDT 2005-ös gazdálkodási tervét egyhangúlag elfogadta.

Dr. Nebenführer László: Felügyelő bizottsági beszámoló

Tisztelt Elnökség, tisztelt kollégák. Mint a Felügyelő Bizottság el
nöke gyakorlatilag minden vezetőségi ülésen jelen voltam és ezekről 
az ülésekről, az ott született határozatokról, javaslatokról részletes 
információt kaptam. Sem a 2004-es évben, sem a jelen vezetőség el
múlt hároméves időszaka alatt semmi olyat nem tapasztaltam, ami a 
Társulat alapszabályába ütközött volna, vagy bármi más módon jog
sértő lett volna. Horváth professzor úr részletesen beszámolt azokról 
a visszásságokról, amelyek az MDT pénzgazdálkodásával kapcsola
tosan kiderültek. Megerősíthetem, hogy az MDT vezetősége, amikor 
ezeknek az anomáliáknak a gyanúja felmerült, széles körű vizsgála
tot rendelt el a kérdés tisztázására és ebbe a folyamatba a Felügyelő 
Bizottságot is bevonta. Azóta ez az ügy megnyugtató módon tisztá
zódott, mégis komoly figyelmeztetést jelent a leendő vezetőségnek, 
a Felügyelő Bizottságnak, hogy a pénzügyi fegyelmet következete
sen és szigorúan be kell tartani. Köszönöm figyelmüket.

Prof. Dr. Horváth Attila: Van-e kérdése valakinek a Felügyelő Bi
zottság elnökéhez? Megállapítom, hogy nincs. Kérdezem, hogy el- 
fogadják-e a Felügyelő Bizottság elnökének beszámolóját?

Ezt követően a közgyűlés egyhangú határozattal meghozta a
40/2004. (12.11) sorsz. határozatot.

A közgyűlés a beszámolót egyhangúlag elfogadta.

Prof. Dr. Horváth Attila levezető elnök:
A közgyűlés deklarálja, megállapítja, hogy dr. Húsz Sándor pro
fesszor úr, mint korábban megválasztott elnök, a Magyar Dermato
lógiai Társulat elnöke elnökségét a közgyűlés megerősíti.

Prof. Dr. Horváth Attila levezető elnök:
Gratulálok professzor úrnak és megkérem a főtitkár urat, hogy is
mertesse a választás eredményét.

Ezt követően dr. Juhász István ismerteti a választás eredményét, 
figyelemmel arra, hogy az alapszabály alapján a társulatnak 
alelnököt, főtitkárt, pénztárost, és vezetőségi tagokat kell válasz
tani. A választás eredményeként megállapítja, hogy az alel- 
nök Prof. Dr. Kárpáti Sarolta 63 igen, 4 nem és 1 tartózkodás mel
lett.

Ezt követően a közgyűlés 63 igen, 4 nem és 1 tartózkodás mellett 
meghozta a

41/2004. (12.11.) sorsz. határozatot.

A közgyűlés 63 igen, 4 nem és 1 tartózkodás mellett megállapítja, 
hogy a Magyar Dermatológiai Társulat alelnöke Prof. Dr. Kárpáti 
Sarolta.

Dr. Juhász István a választás eredményeként megállapítja, hogy a 
főtitkár Dr. Marschalkó Márta 65 igen, 3 nem és 0 tartózkodás mel
lett.

Ezt követően a közgyűlés 65 igen, 3 nem és 0 tartózkodás mellett 
meghozta a

42/2004. (12.11.) sorsz. határozatot.

A közgyűlés 65 igen, 3 nem és 0 tartózkodás mellett megállapítja, 
hogy a Magyar Dermatológiai Társulat főtitkára Dr. Marschalkó 
Márta.

Dr. Juhász István a választás eredményeként megállapítja, hogy a 
pénztáros Dr. Kovács János 68 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett.

Ezt követően a közgyűlés 68 igen, 0 nem és 0 tartózkodás mellett 
meghozta a

43/2004. (12.11.) sorsz. határozatot.

A közgyűlés 68 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett megállapítja, 
hogy a Magyar Dermatológiai Társulat pénztárosa Dr. Kovács Já
nos.

Dr. Juhász István a választás eredményeként megállapítja, hogy 
Vezetőségi tagok (ABC-rendben):

Prof. Dr. Baló-Banga J. Mátyás 
Dr. Bata-Csörgő Zsuzsanna 
Dr. Battyáni Zita
Prof. Dr. Dobozy Attila
Prof. Dr. Horkay Irén
Prof. Dr. Horváth Attila
Prof. Dr. Hunyadi János
Dr. Juhász István
Dr. Károlyi Zsuzsanna
Prof. Dr. Kemény Lajos
Dr. Korom Irma
Dr. Morvay Márta
Dr. Oláh Judit
Dr. Remenyik Éva
Dr. Simon Gyula
Dr. Somlai Beáta
Dr. Szalay Zsuzsanna
Prof. Dr. Temesvári Erzsébet
Prof. Dr. Török László
Dr. Várkonyi Viktória

43 szavazat
51 szavazat
48 szavazat
67 szavazat
53 szavazat
60 szavazat
62 szavazat
57 szavazat
51 szavazat
66 szavazat
54 szavazat
43 szavazat
59 szavazat
42 szavazat
42 szavazat
54 szavazat
55 szavazat
51 szavazat
63 szavazat
46 szavazat

Ezt követően a közgyűlés meghozta a
44/2004. (12.11.) sorsz. határozatot. 
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A közgyűlés megállapítja, hogy a Magyar Dermatológiai Társulat 
Vezetőségi tagjai (ABC-rendben):

Prof. Dr. Baló-Banga J. Mátyás 43 szavazat
Dr. Bata-Csörgő Zsuzsanna 
Dr. Battyáni Zita
Prof. Dr. Dobozy Attila 
Prof. Dr. Horkay Irén
Prof. Dr. Horváth Attila
Prof. Dr. Hunyadi János
Dr. Juhász István
Dr. Károlyi Zsuzsanna 
Prof. Dr. Kemény Lajos 
Dr. Korom Irma
Dr. Morvay Márta
Dr. Oláh Judit
Dr. Remenyik Éva
Dr. Simon Gyula
Dr. Somlai Beáta
Dr. Szalay Zsuzsanna
Prof. Dr. Temesvári Erzsébet
Prof. Dr. Török László
Dr. Várkonyi Viktória

51 szavazat
48 szavazat
67 szavazat
53 szavazat
60 szavazat
62 szavazat
57 szavazat
51 szavazat
66 szavazat
54 szavazat
43 szavazat
59 szavazat
42 szavazat
42 szavazat
54 szavazat
55 szavazat
51 szavazat
63 szavazat
46 szavazat

Ezt követően a közgyűlés meghozta a
45/2004. (12.11.) sorsz. határozatot.

Ezt követően a közgyűlés megállapítja, hogy a Magyar Dermatoló
giai Társulat vezetőségi tagjai.

Alelnök: Prof. Dr. Kárpáti Sarolta
Főtitkár: Dr. Marschalkó Márta
Pénztáros: Dr. Kovács János

Vezetőségi tagok (ABC-rendben):
Prof. Dr. Baló-Banga J. Mátyás 
Dr. Bata-Csörgő Zsuzsanna 
Dr. Battyáni Zita
Prof. Dr. Dobozy Attila

Prof. Dr. Horkay Irén
Prof. Dr. Horváth Attila
Prof. Dr. Hunyadi János
Dr. Juhász István
Dr. Károlyi Zsuzsanna
Prof. Dr. Kemény Lajos
Dr. Korom Irma
Dr. Morvay Márta
Dr. Oláh Judit
Dr. Remenyik Éva
Dr. Simon Gyula
Dr. Somlai Beáta
Dr. Szalay Zsuzsanna
Prof. Dr. Temesvári Erzsébet
Prof. Dr. Török László
Dr. Várkonyi Viktória

Prof. Dr. Horváth Attila levezető elnök:
Köszönöm a bizalmukat, és engedjék meg, hogy átadjam a szót a 
Magyar Dermatológiai Társulat új elnökének, Prof. Dr. Húsz Sándor 
úrnak.

Prof. Dr. Húsz Sándor:
Tisztelt elnökség, kedves tagtársak. Köszönetét szeretnék mondani 
Horváth professzor úrnak és Juhász tanár úrnak az előző hároméves 
munkájukért, ugyanis az a munka, amelyet ők végeztek, nagyon 
nagy előrehaladást jelentett a Társaság életében. Ahogy hallottuk, 
mind jogilag, mind gazdaságilag rendbe tették a Társaság életét, és 
úgy gondolom, hogy az új vezetőség feladata az, hogy ezt továbbfej
lessze és továbbvigye azt a munkát, amit ők végeztek. Én még egy
szer nagyon köszönöm a Társaság bizalmát és gratulálok az új veze
tőségnek. Köszönöm az előző vezetőségnek a munkáját és azt a te
vékenységet, amelyet a Társaság életében folytattak. Engedjék meg, 
hogy a közelgő ünnepek alkalmával mindenkinek kellemes ünnepe
ket és boldog új évet kívánjak.

Prof. Dr. Horváth Attila levezető elnök:
Csatlakozom Húsz professzor úr jókívánságaihoz. Az ülést ezennel 
berekesztem.

Budapest, 2004. december 11.

Jegyzőkönyv vezető: Tóth Andrea

Jegyzőkönyv hitelesítő: Dr. Wikonkál Norbert

‘ ' 7........................................................
Magyar Dermatológiai Társulat 
elnöke: Prof. Dr. Húsz Sándor

Jegyzőkönyv hitelesítő: DrxR'emenyik Éva

Leveeető^tnőÉ: Prof. Dr. Horváth Attila
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